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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 24. sjednice  Skupštine Istarske  ţupanije, odrţane  18.srpnja 2011. godine (ponedjeljak) 
u Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu. 
    

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske 
ţupanije (IDS-HNS-SDP-ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i predsjedavao. 

 
Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 

ţupanije, 
- Ţupana  Ivana Jakovĉića, 
- Zamjenike Ţupana , gospoĊu Vivianu Benusi i gospodina  Grubišića, 
- naĉelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela Istarske ţupanije, 
- voditelje ţupanijskih  tijela , organizacija, goste,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 24.. sjednici Skupštine Istarske 

ţupanije.89 
- predstavnike medija, 
- predstavnike graĊana, trojci njih,  kojima smo u skladu s Poslovnikom odobrili  da  

prisustvuju današnjoj sjednici. 
 
U nastavku  naglašava da stalno ima  interesa da li udruga, pravnih osoba, civilnih  

društava, pojedinaca, da prisustvuju sjednicama  Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije. U 
skladu s postojećom demokratskom praksom omogućit će se  prisustvovanje sjednicama  
Skupštine u skladu s Poslovnikom. 

 Naglašava da u skladu s Poslovnikom i Statutom najmanje 3 dana prije odrţavanja 
sjednice Ţupanijske skupštine zainteresirani moraju pismeno zatraţiti mogućnost 
prisustvovanja  sjednici Ţupanijske skupštine.  

  Zatim moli zamjenicu tajnice  Skupštine  Istarske ţupanijske, gospoĊu  MELITU 
FERENĈIĆ, da izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  ţupanije radi utvrĊivanja 
kvoruma, što je i uĉinila.  

 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2
2. 

 Furio Radin IDS – HNS  O Odsutan 

3
3. 

 Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Drago Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS  Odsutan (O) 

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kliĉković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS   

1
12. 

 Eda Klapĉić IDS – HNS     

1
13. 

 SerĊo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 SerĊo Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS - HNS   

1
17. 

 Tamara Brussich IDS – HNS  Odsutna  

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljaĉić 

HSU – HSLS Nakon utvrĊivanja d. r. 

2
23. 

Ivica Mikulĉić HSU – HSLS   

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS    

2 Marino Roce HDZ – HSS  Nakon  utvrĊivanja d.r. 
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26. 

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan  

2
28. 

 Zvonimir Ĉoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS Odsutna (O) 

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (O)  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

4
40. 

Nenand  Ĉendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENĈIĆ,  zamjenica  tajnice  Struĉne  sluţbe za poslove  Skupštine Istarske 
ţupanije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, , 
VALERIO DRANDIĆ, naĉelnik uprave Istarske ţupanije, 
SLAVICA BENĈIĆ - KIRAC, proĉelnica Upravnog odjela za  proraĉun i financije Istarske  
ţupanije, 
JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za odrţivi  razvoj Istarske  ţupanije,   
MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu Istarske ţupanije, 
VLADIMIR TORBICA,  proĉelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  ţupanije,  
GROZDANA LOVREĈIĆ, proĉelnica  Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gradnju 
Istarske ţupanije, 
PATRICIA SMOLJAN, proĉelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehniĉku kulturu 
Istarske  ţupanije, 
DESA SARVAN, proĉelnica  Upravnog odjela za  lokalnu i podruĉnu (regionalnu)  
samoupravu.   
SONJA GROZIĆ – ŢIVOLIĆ, proĉelnica Upravnog  odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb 
Istarske  ţupanije, 
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BRANKO CURIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za turizam Istarske  ţupanije,  
GRACIANO PREKALJ, direktor AZRRI-a,  
ORIANO OTOĈAN, proĉelnik Upravnog odjela za meĊunarodnu suradnju i europske 
integracije 
MIODRAG  ĈERINA, šef Kabineta Ţupana Istarske  ţupanije, 
DARKO KADUN, direktor MIH d.o.o. Poreĉ,  
Prof. dr. ANTE  IVANKOVIĆ, Agronomski fakultet Zagreb. 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 30, a 
nakon  dolaska Eveline Bisaisol – Brkljaĉić i Marina Roce ,  32 od  41 vijećnika, pa  
Skupština moţe punovaţno  raspravljati i odluĉivati . 
 U prilogu materijala vijećnici su dobili  prijedlog  dnevnoga reda.  
 Pošto nema primjedbi niti prijedloga za nadopunu   dnevnog reda stavlja ga na 
glasanje, te nakon  glasanja   utvrĊuje  da je Skupština sa 27. glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV», za  24. sjednicu Skupštine Istarske  ţupanije utvrdila slijedeći  
 
   D N E V N I  R E D  
 
1.Verifikacija  skraćenog zapisnika  sa 23. sjednice  Ţupanijske skupštine 
   Istarske  ţupanije. 
2. Pitanja vijećnika , prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Odluke o donošenju  Plana za  zdravlje  Istarske  ţupanije od  2011. 
    do  2013. godine              
4.  

a. Prijedlog  Odluke o  prihvaćanju  Izvješća Uprave o poslovanju Društva 
AZRRI-Agencija  za ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin, za  2010. godinu , i 
davanje razrješnice  ĉlanu Uprave, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju   godišnjih financijskih  Izvješća za  2010. 
godinu , 

c. Prijedlog Odluke o uporabi  dobitka financijske godine  2010. godine, 
d. Prijedlog Oduke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog odbora  o obavljenom  

nadzoru poslovanja Društva za  2010. godinu  i davanju  razrješnice  
ĉlanovima  Nadzornog odbora 

5 
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog društva MIH 

d.o.o. Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da 
istu prihvati u predloţenom tekstu. 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora trgovaĉkog 
društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske 
ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 

c. Prijedlog Odluke o rasporedu dijela zadrţane dobiti trgovaĉkog društav MIH d.o.o. Poreĉ 
za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u 
predloţenom tekstu. 

d. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora trgovaĉkog društva 
MIH d.o.o. Poreĉ, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u 
predloţenom tekstu. 

e. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ, te se 
predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu 

6.   Prijedlog  Odluke o usvajanju Programa «Stanje i perspektiva uzgoja pitomog 
     kestena u Istri» 

7. Prijedlog Odluke o usvajanju «Uzgojnog programa Istarskog  magarca» 
8. Prijedlog miljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf igrališta 
    sa pratećim  sadrţajima «Markocija» u  KO Kršete 
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9. Prijedlog  Mišljenja  Skupštine Istarske ţupanije o interesu  Republike Hrvatske u 
pogledu  eksploatacije tehniĉko – graĊevinskog kamena na eksploatacijskom  polju 
«KRASE» na podruĉju općine Graĉišće 

10.  

a. Prijedlog Odluke o davanju koncesija na pomorskom dobru u svrhu 

   gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj školjaka na 

   lokacijama „Soline“ i Plićina Ĉivran“,  

    b. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru – morskim 

        plaţama hotela, turistiĉkih naselja i kampova tvrtke „Istraturist Umag“ 

        d.d.Umag,  

    c.  Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

         gospodarskog korištenja sportske luke „Portić“ Peroj,  

    d.   Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

          gospodarskog korištenja sportske luke „Portić“ Banjole,  

   e. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
     gospodarskog korištenja luke nautiĉkog turizma – marina „Valalta“ 
     Rovinj 

11. 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Blaţine Labin, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar, 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske osnovne škole – Scuola elementare italiana 
„Edmondo De Amicis“ Buje – Buie, 

12.  

a. Prijedlog Zakljuĉka o promjeni naziva Povijesnog muzeja Istre – Museo     storico 
dell'Istria 

b. Prijedlog Zakljuĉka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
     izmjenama  i dopunama Statuta Povijesnog muzeja Istre – Museo 
     storico dell'Istria, 
  

 13. 

a. Prijedlog Zakljuĉka o promjeni sjedišta Muzeja suvremene 
     umjetnosti Istre –  Museo d'Arte contemporanea dell'Istria, 
 b. Prijedlog Zakljuĉka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku 
     o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti 
     Istre – Museo d'Arte  Contenporanea dell'Istria 
      

14. Prijedlog Zakljuĉka  o davanju prethodne  suglasnosti  na Odluku o     izmjenama  i 
dopunama  Statuta  Etnografskog muzeja  Istre – Museo  etnografico  dell'Istria    

15. Rješenje o imenovanju predstavnika Istarske ţupanije za ĉlanove Upravnog vijeća 
Zavoda za hitnu medicinu Istarske ţupanije-Istituto per la medicina d`urgenza della Regione 
Istriana 

16 Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika  Općinskog suda  u Pazinu. 

17.Prijedlog  Rješenja  o imenovanju Ţupanijskog  povjerenstva  za  procjenu  šteta od 
elementarnih  nepogoda,  
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18 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju ĉlanica Školskog odbora Talijanske srednje škole 
Dante Alighieri Pula – Scuola media superiore Dante Alighieri Pola 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanica Školskog odbora Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula – Scuola media superiore Dante Alighieri Pola 

 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale sintetico della 23a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta di Delibera sull'emanazione del Piano per la salute della Regione Istriana 

per il periodo dal 2011 al 2013, 
4.  

a. Proposta di Delibera sull'approvazione del rapporto della Direzione circa 
l'attività della Società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. 
Pisino per l'anno 2010 e sull'esonero da responsabilità al membro della 
Direzione, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione dei rapporti finanziari annui per il 2010, 

c. Proposta di Delibera sull'impiego dell'utile dell'anno finanziario 2010, 
d. Proposta di Delibera sull'approvazione del rapporto del Comitato di vigilanza 

circa l'andamento degli affari della Società per l'anno 2010 e sull'esonero da 
responsabilità dei membri del Comitato di vigilanza, 

5.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione dei rapporti finanziari basilari della 

società  MIH s.r.l. Parenzo per l'anno  2010, 
b. Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto sul lavoro svolto della 

Direzione e del Comitato di vigilanza della società commerciale MIH s.r.l. 
Parezo per il 2010, 

c. Proposta di Delibera sulla disposizione di parte dell'utile trattenuto mantenuto 
della società commerciale  MIH s.r.l. Parenzo per l'anno 2010, 

d. Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità dei membri del Comitato di 
vigilanza della società commerciale  MIH s.r.l. Parenzo, 

e. Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità dei membri della Direzione 
della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo, 

6. Proposta di Delibera sull'approvazione del programma „Lo stato e le prospettive di 
coltivazione dei castagni in Istria“, 

7. Proposta di Delibera sull'approvazione del "Programma d'allevamento del somaro 
istriano“, 

8. Proposta del Parere circa l'interesse della Repubblica di Croazia per la costruzione 
del campo di golf con i relativi contenuti  „Markocija“, comune catastale di Kršete, 

9. Proposta del Parere dell'Assemblea della Regione Istriana circa l'interesse della 
Repubblica di Croazia per l'estrazione della pietra tecnico-edile nel bacino 
d'estrazione "KRASE" sul territorio del Comune di Gallignana, 

10.   
a. Proposta di Delibera inerente la concessione sul demanio marittimo per l'uso 

economico delle superfici marine per l'allevamento delle cozze nei punti  
„Soline“ e "Plićina Ĉivran“, 
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b. Proposta di Delibera inerente la concessione sul demanio marittimo – spiagge 
marine degli hotel, dei villaggi turistici e dei campeggi dell'impresa „Istraturist 
Umag“ S.p.A. Umago, 

c. Proposta di Delibera inerente la concessione sul demanio marittimo per l'uso 
economico del porto sportivo „Portić“ Peroi, 

d. Proposta di Delibera inerente la concessione sul demanio marittimo per l'uso 
economico del porto sportivo „Portić“ Bagnole, 

e. Proposta di Delibera inerente la concessione sul demanio marittimo per l'uso 
economico del porto per il turismo nautico – marina „Valalta“ Rovigno, 

11.  
a. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Mate Blaţina Albona, 
b. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Petar Studenac Canfanaro, 
c. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della Scuola elementare italiana - Talijanska osnovna 
škola „Edmondo De Amicis“ Buie – Buje, 

12.  
a. Proposta di Conclusione sul cambiamento della denominazione del Museo 

storico dell'Istria - Povijesni muzej Istre 
b. Proposta di Conclusione sulla previa approvazione della Delibera sulle 

modifiche e integrazioni dello Statuto del Museo storico dell'Istria Povijesni 
muzej Istre, 
 

13.  
a. Proposta di Conclusione sul cambiamento della sede del Museo d'Arte 

contemporanea dell'Istria - Muzej suvremene umjetnosti Istre, 
b. Proposta di Conclusione sulla previa approvazione della Delibera sulle 

modifiche e integrazioni dello Statuto del Museo d'Arte contemporanea 
dell'Istria - Muzej suvremene umjetnosti Istre, 

14. Proposta di Conclusione sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto del Museo etnografico dell'Istria - Etnografski muzej Istre   

15. Proposta del Provedimento di nomina dei rappresentanti della Regione Istriana quali 
membri del Consiglio d'amministrazione dell'Istituto per la medicina d'urgenza della 
Regione Istriana - Zavod za hitnu medicinu Istarske ţupanije 

16. Proposta del Provvedimento di nomina dei giudici d'assise del Tribunale comunale di 
Pisino 

17. Proposta del Provvedimento di nomina della Commissione regionale per la 
valutazione dei danni causati dalle calamità naturali 

18.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione dei membri del Comitato 

scolastico della Scuola media superiore Dante Alighieri Pola - Talijanska 
srednja škola Dante Alighieri Pula   

b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore Dante Alighieri Pola - Talijanska srednja škola 
Dante Alighieri Pula   

 
 AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIK  SA 23. 
                       SJEDNICE ŢUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARSKE ŢUPANIJE 
 
 Skraćeni zapisnik vijećnici  su dobili  zajedno  s dnevnim redom i materijalima za 
sjednicu. 
 Skupština je  bez primjedbi sa 29 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŢANIH»  glasova usvojila 
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    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 
             sa 23. sjednice  Ţupanijske skupštine  Istarske  ţupanije 
 
 AD- 2 PITANJA  VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
 
 Prije postavljanja  vijećniĉkih pitanja u skladu s Poslovnikom o radu  Skupštine 
Istarske  ţupanije  Ţupan Istarske  ţupanije je izrazio  ţelju da informira  Skupštinu o  nekim  
bitnim ĉinjenicama.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Hvala lijepa , gospodine predsjedniĉe Skupštine Istarske  ţupanije, dobar dan svima, 
buon giorno a tutti, pozdravljam sve vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske  ţupanije, sve 
prisutne  goste, proĉelnice i proĉelnike. 
  Dozvolite mi da  zloupotrijebim ovo vrijeme  za jedno zaista iznimno  vaţnu i bitnu 
informaciju kojom se nosimo već godinama, a to je  najvaţnija tema danas u Istri, izgradnja 
nove  bolnice u Puli. I  mogu sa umjerenim optimizmom  reći, ali u svakom  sluĉaju  sa 
zadovoljstvom, da smo napravili znaĉajan korak  naprijed. Nedavno u Ministarstvu  zdravstva 
imali smo, gospodin Valerio Drandić, kao  predsjednik Upravnog vijeća  bolnice i ja,  
razgovore sa  predstavnicima  Ministarstva i naĉelno smo dogovorili  okvirne odnose koje 
oĉekujemo da će još  potvrditi Vlada Republike  Hrvatske. MeĊutim, kako danas odrţavamo 
sjednicu Skupštine Istarske  ţupanije , a nećemo je imati do 9. mjeseca, smatrao  sam 
vaţnim da  objelodanimo neke elementarne parametre  Sporazuma kojeg smo naĉelno  
ogovorili. Naravno, nismo  ga potpisali , jer bi  to onda bilo javno, ali  mislim da je za  istarsku 
javnost itekako vaţno da zna u  kojoj  smo fazi pregovora oko izgradnje bolnice i u tom 
kontekstu, neovisno o vrlo ozbiljnoj financijskoj  situaciji u kojoj se nalaze svi proraĉuni, kako 
drţavni, tako  i  ţupanijski, pa naravno onda i gradski i općinski proraĉuni , odluĉni smo u 
tome  da se bolnica mora izgraditi i da moramo ići u  natjeĉajne procese, jer bez toga 
naprosto nema bolnice.    
 Dakle, poznato vam je da je ukupno procijenjena vrijednost od                    
800.000.000,00 kuna , što je neka  naĉelna procjena koja je uĉinjena, od  ĉega je 
200.000.000,00 vrijednost opreme, a  600.000.000,00 kuna je vrijednost  graĊevinskih 
radova. 
 Zajedniĉka je odluka  da  tih  200.000.000,00 kuna Vlada RH i Istarska ţupanija u tom 
kontekstu, kada uĊemo i postanemo ĉlanica  Europske unije, a kako se to oĉekuje sredinom   
2013. godine, da to bude predmet naših  zahtjeva prema  Bruxellesu i prema  strukovnim 
fondovima  za  što pripremu moramo poĉeti  već iduće godine. Dakle, neovisno o tome  što  
ćemo biti  ĉlanica  Europske unije  sredinom 2013. godine, ako hoćemo taj novac, a ĉini se 
da postoji jasna politiĉka odluke i spremnost  Vlade RH da se oprema za izgradnju naše 
bolnice financira iz tih izvora, u tom kontekstu onda mi već  iduće godine poĉinjemo sa 
pripremom da bismo 2013., odnosno 2014. godine, mogli  raĉunati na tu opremu.      
 Što se tiĉe graĊevinskih radova koji iznose, po  generalnoj jednoj procjeni,  
600.000.000,00 kuna, dogovorili smo se da  će  75 %, odnosno  450.000.000,00 kuna  
troškova izgradnje   snositi RH, odnosno Ministarstvo, odnosno  Vlada RH, a da će  25 % 
imati  subjekti iz  Istarske ţupanije. Naravno, da  će veći dio toga, to je 150.000.000,00 kuna,  
pasti na naša  leĊa, odnosno  pasti na  Proraĉun Istarske  ţupanije, ali  mogu vam  sa 
zadovoljstvom reći, jer sam tu koordinaciju odrţao nedavna u Puli, svi naĉelnici i 
gradonaĉelnici koji su  bili  na koordinaciji,  velika  većina njih koji su bili, svi nisu svi bili, ali 
su poslali  i naknadno potvrdili da će sudjelovati u tome, su prihvatili  da i općine i gradovi  
sudjeluju sa svojim  iznosima, koji  neće biti tako veliki, naravno, za njih, kao što će biti  veliki 
za  ţupaniju, ali ipak je bolnica  ţupanijska i u tom kontekstu mi moramo  preuzeti veći dio 
odgovornosti. Najvjerojatnije će omjer ići  za tim  da mi preuzmemo 100.000.000,00 kuna, a 
općine i gradovi  50.000.00,00 kuna.   
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 Ono što ţelim još dodati je  da ćemo  traţiti, to  sam i traţio, da  ĉim Vlada RH, 
donese takvu odluku  i ĉim se potpiše taj Sporazum da se raspiše  natjeĉaj  za financijski  
kredit za  zatvaranje  financijske konstrukcije, za izgradnju bolnice, za tih  600.000.000,00  
kuna, jer kao što sam  rekao  200.000.000,00 kuna bi  trebalo ići iz  bespovratnih sredstava, 
a da nakon što se pronaĊu  sredstva i nakon što se ocijeni na koji naĉin će se financirati 
izgradnja bolnice, nakon toga  ide i natjeĉaj za samu izgradnju  bolnice, odnosno  natjeĉaj 
koji  će odrediti koja  će tvrtka , jedna ili više njih, izgraditi bolnicu. 
 Ako to sve bude tako, i ako ovo što  sam iznio uskoro postane i formalna odluka  
Vlade RH, i ako budemo zaista uskoro potpisali  dogovorene parametre, i ako potpišemo 
ovaj  Sporazum,  onda je neka dinamika koja bi mogla biti  realna da negdje iduće godine u 
ovom  vrijeme zaista krenemo i sa radovima. To nam je  cilj. Ja sam naţalost i davao  i krive i 
neprecizne  rokove najave izgradnje bolnice  u vjeri  da ćemo zaista  to  uspjeti. Naţalost, 
nismo do sada  uspjeli. MeĊutim, kako sada  stvari stoje  idemo u tom pravcu i ne bude  
previše problema oko tih  natjeĉaja, odnosno primjedbi na  natjeĉaje,  da se traţe da se 
ponište  natjeĉaji, znate i  sami  kako ide proces javne nabave, koja zna nekada biti vrlo 
komplicirani i vrlo spora, jer su takvi zakoni u zemlji,  ali  ako bude  sve više manje onako 
kako planiramo, onda bi bilo  realno  da za negdje godinu dana od danas zaista i  sveĉano 
otvorimo  radove za izgradnju nove bolnice u Pili.  
 Hvala predsjedniĉe što ste mi omogućili da dam ovu informaciju. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Moţemo  sada nastaviti rad dalje sa postavljanjem  vijećniĉkih pitanja..  
 Redoslijed postavljanja  vijećniĉkih pitanja danas je  slijedeći : 
 Imamo jednu novinu. Više nećemo upotrebljavati  termin HSU - HSLS s obzirom  da 
taj Klub vijećnika ne postoji formalno više, nema  3 ĉlana, onda je isto to mjesto koje je 
pripadalo tom Klubu zadrţano je na naĉin da se ovo troje vijećnika, koji su dalje tu, ja 
oĉekujem, a koliko znam je  u redu, da se oni dogovore kada  doĊe na njih  red tko  će od 
njih  istupiti. 

1. Bivši Klub vijećnika  HSU-HSLS, danas Ostali vijećnici, 
2. SDP- ZELENI, 
3. HDZ-HSS, 
4. IDS – HNS, 
5. Klub Nezavisnih vijećnika, 
6. IDS-HNS i  opet  
7. Kolege - Ostali nezavisni vijećnici.  

 Tko se javlja  sa postavljanje  vijećniĉkih pitanja ? 
 Za postavljanje vijećniĉkih pitanja javili su se: Evelina Bisaiol – Brkljaĉić, Krapljanov, 
Nenad Boršić, Marino Roce, Josip  Anton Rupnik, Lucija  Debeljuh, Silvio Brunelli, Maja 
Šarić,  Marin Grgeta, Alida Perkov.   
 Obzirom da je  Ţupan govorio  6 minuta, po Poslovniku bi  tih  6 minuta  trebalo  
uvrstiti  u pitanja, no,  sloţiti  ćete  se sa kompromisom, 3 minute ćemo pridodati, pa prema 
tome   u 18,25 završavamo  sa postavljanjem pitanja.  
 Signora  Biasiol il  microfono  a lei. 
 
EVELINA BIASIOL BRKLJAĈIĆ: 
 
 Imam jedno pitanje vezano za interpelancu koju sam imala na prošloj sjednici  
Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije.   
 Ţupana sam pitala da li se moţe izvidjeti zašto mi iz Istre moramo plaćati duplu cijenu  
cestarine za prijeći Uĉku. Ne znam da li su mjerodavni organi to pogledali, odnosno istraţili. 
 Drugo pitanje vezano je  uz  Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu. 



11 

 

 Vidjeli  smo da se predlaţe  Program «Stanje i perspektiva  uzgoja pitomog  kestena 
u Istri» sa proraĉunom,  troškovima investicije, amortizacije istih kroz  8  godina. Da li pri 
istom Upravnom odjelu mogu se naći sliĉne studije za  druge poljoprivredne, gospodarske 
proizvodnje, tako da mladi koji  se ţele  time baviti, a mogu i  stariji, pogotovu oni koji imaju  
svoju zemlju, dobivaju  struĉnu  pomoć pri izabiranju rentabilnih kultura, one koje im 
omogućavaju  pristojan  ţivot, zadovoljstvo i ostanak mlade populacije  na rodnoj grudi.  
 Nel'ordine del giorno dell'odierna Assamblea regionale, setore  dell'agricultura, 
foreste, cacia, pesca ed economia  delle aque, si presenta un programma legato  alla  
coltivazione  della  castagna comestibile con perspetive di  costo, di investimenti e  
amotizazione degli  stessi.  Ci  si chiede se  presso lo stesso  setore sono gia'  presenti degli  
studi simili per  la vitalizazione di culture e altre sorti di  inprenditoria agricola in modo  da 
permetere agli interessati di  prendere  visioni delle  specifiche  setoriali  e scegliere in modo 
piu'  adeguato  limpresa  da ativare un  inprenditore  sia  gia'  inviato alle prime armi  a 
neccissita'  di  dispore  di  informazioni adeguate e esate per potere valutare la  convivenza  
dell.investimento  usando mezzi propi e la possibilita'  di accedere  mezzi altrui come sono  
per esempio credito  egevoltati  nelle forme Europee. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Ţupane  izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo, cijene na Istarskom ipsilonu su praktiĉki jednake kao i 
druge cijene na Hrvatskim autocestama, dapaĉe, ako se uzme  takozvani  ENC oda su još  
jeftinije. Prema tome pitanje je samo koja  kategorija  graĊana i na koji naĉin  ţeli koristiti 
mogućnosti popusta.  Naravno, da je to moţda za neke komplicirano, ja  to mogu  razumjeti, 
ali objektivno tko  ţeli, tko ĉesto koristi autoput, sigurno je preporuĉeno da uzme  takozvani 
ENC- elektriĉna naplata cestarine i onda će se najjeftinije voziti  cestama u  Hrvatskoj. Ja to 
isto osobo koristim. Danas ima oko 15.000 graĊana  Istre koji koriste  ENC i vjerojatno  će ih 
biti sve više i onda će se na taj  naĉin zaista najjeftinije voziti  u Hrvatskoj. To je moja 
preporuka svima, a naravno, ako netko pojedinaĉno  i vrlo  rijetko se vozi  ipsilonom ili ide 
preko Uĉke,  onda  je ta cijena relativno visoka, to je  toĉno, ali otprilike  ujednaĉena kao i sa 
drugim cijenama.  
 Što se tiĉe vašeg drugog pitanja, ja ću ipak odgovoriti na  hrvatskom jeziku,  jer 
mislim da moţda neki koji  bi mogli biti  zainteresirani, ne bi moţda  do kraja  razumjeli 
struĉnost onoga što  bih mogao reći na talijanskom jeziku, tako da  ću koristiti  zbog medija i 
gledateljica i  gledatelja koji nas slušaju, mi  ćemo danas razgovarati, odnosno imati  ćete 
prilike vidjeti prijedlog  oko  uzgoja pitomog kestena  u  Istri. Istra je vrlo dobro mjesto za  
kesten, za marune, naravno da je i za druge kulture, i naravno ako netko ima poseban 
interes za bilo koju kulturu, mi  ćemo  to vrlo, vrlo pomno  razmotriti. Naš Fond za 
poljoprivredu i turizam  je  najaktivniji, najjaĉi fond  takve  vrste u  Hrvatskoj, dao je stotine  
već kredita, kako za stoĉarstvo, kako za  klasiĉnu poljoprivredu Istre, prije svega,  mislim na 
vinogradarstvo i maslinarstvo, podrume i mnoge druge kredite koji su dani. Prema tome ako 
netko ima  neku ideju mi  ćemo mu vrlo rado pomoći , prouĉiti  ćemo fizibiliti  studiju, nauĉit 
ćemo ih kako to treba raditi, sami ćemo pomoći svakome koji ima neku inicijativu. Recimo, vi 
dolazite iz m kraja za koji znam  da postoje cioche, puţevi, koji mogu biti sigurno interesantni 
i ima  farma puţeva u Istri, koje mogu  biti interesantne za uzgoj, i mnoge druge  grane 
poljoprivrede.  MeĊutim, mi nismo nikakav kombinat da ćemo nekome nareĊivati što  će 
raditi, nego  ako netko ima  neku novu  inicijativu, novu ideju, dobrodošla, ben venga alla 
Regione Istriana, All'assessorato  dell' agricultura. Noi  siamo assolutamente aperti  per tute 
le iniziative, anche  quelle un  po  strane, se vogliamo dirlo cosi,  ma sopratuto ci interesa 
l'autochtonia, la produzione dei prodoti istriani, autochtoni, quello  che ci interessa fortamente  
e questo  sicuramente ci  riuscira  finaziare, sopratuto  se qualcuno ha  la sua tera, le sue 
particele dove  vuole  fare questo tippo  di lavoro. 
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 Grazie mile.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem gospodinu  Ţupanu.. 
 Imate pravo izraziti  svoje dopunsko mišljenje.  
 
EVELINA  BIASIOL – BRKLJAĈIĆ : 
 
 Signor presidente,  gospodine predsjedniĉe, gospodine Ţupane ! 
 Ja sam danas zakasnila doći na sjednicu, izvinjavam se, upravo radi toga što ENC 
nije radio. ENC imam  i popust imam već jedno 10 godina i koristim se tim popustom. Prije  je 
bio  samo na kartici  za prolaz  kroz tunel, a sada  su prešli  na ENC, konaĉno. Prema tome, 
nije  mi nepoznato. Osim toga ja putujem i za Zagreb i u  druge krajeve. Jeste, da moramo 
napraviti  drugi ugovor, jer su dva koncesionara, ali nema problema za taj ugovor, napravi se 
ugovor u kuĉići  u Rijeci,  napravi se ugovor i koristi ENC.  ENC u Istri i izvan Istre  dobivamo 
isti takav iznos  popusta. Stvar je u tome što mi samim  tunelom plaćamo cijenu autoceste od 
Pule do Rijeke, 100 i nešto kilometara. Za Zagreb ima 180 kilometara, sa ENC-om i bez  
ENC-a, plaćamo duplo. Znaĉi, da mi u Istri  osim tunela sada moramo platiti  i cestarinu. 
Prema tome smo zakinuti. Oprostite ! Kalkulacija je realna. 
 Hvala vam lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vama.   
 Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Da razjasnimo  još  neke detalje. 
 Prvo, cijela  dionica  Istarskog ipsilona, kao što znate, nije izgraĊena. Bit će 
izgraĊena, ja  se nadam,  da će radovi poĉeti za nekoliko mjeseci i da  će  se i  cesta od  
Kanfanara do Pazina, ja se nadam, biti otvorena vrlo brzo.  I ne plaća se, kao što znate, 0 
kuna  se plaća, kao što se i  0 kuna  plaća za dio koji nije autocesta od Pazina do  tunela.  
 Što se tiĉe same tunelarine i  ĉitavog  sustava naplate, naĉin za  dogovor i za  
razgovor  će biti u  trenutku kada budemo imali kompletnu cestu gotovu, kada budemo imali  
2 tunela, a ja vjerujem, kao što je  ovdje obećano ovoj Skupštini, 2014. godina biti realan rok 
za izgradnju još jedne cijevi u tunelu , zbog sigurnosnih razloga, tada ćemo biti ĉlanica  EU, 
imat ćemo još dodatne, stroţe kriterije za sigurnost u prometu  i  imat ćemo, nadam se, 
2014. godine i vijadukt  na Limu i most na Mirni. Prema tome taj  ĉitav sustav kakav je sa 
problemima, vama danas nije  radio ENC, danas nisam bio na  ypsilonu pa ne znam da li je 
radio  ENC ili nije, ali ipak  rješava koliko toliko guţve. Naţalost, guţvi još uvijek ima. Ja sam 
osobno sam intervenirao nekoliko navrata, naroĉito kada je to bilo na izlasku  s  ipsilonu 
prema slovenskoj granici. MeĊutim, slušam  vijesti, guţve su u Italiji, guţve su  u Francuskoj, 
guţve su u Njemaĉkoj, guţve su u Austriji. Guţve su  svugdje  kada je feragosto, kada je 
ljeto i  guţvi  će biti i kod nas. Ako nema  guţvi, nema turizma. 
 I onda još jedan detalj. Naravno, da cijena tunela , netko  će reći da nama gosti 
plaćaju  cestarinu, pa plaćaju, cijenu  tunela plaćaju po punoj cijeni. Oni koji doĊu  nama u 
goste nemaju  ENC, osim moţda domaćih  hrvatskih gostiju, i to je  ĉinjenica. Moţda nam 
neki malo i djelomiĉno i plaćaju  sve skupa što to mi radimo i što koristimo  ipsilon  cijelu  
godine.  
 Sve u  svemu  ja  sam paţljivo pratio što te rekli, uvaţavam ovo što govorite  i 
koncept  razgovora sa Binom – Istrom će ukljuĉiti ovo što ste vi  iznijeli sada na sjednici 
Ţupanijske skupštine.                                                                                                                                                     
 



13 

 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP- ZELENI. 
 Rijeĉ ima Josip Anton Rupnik.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK: 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, gospodine Ţupane sa zamjenicima  Ţupana, 
suradnicima, kolegice i kolege, novinari i gosti.  
 Ja  danas neću  postavljati  vijećniĉka pitanja  već ću  koristiti priliku da nešto 
predloţim, ono što smo već  najavili. Ja bih predloţio jedan naš zahtjev koji su potpisali 
vijećnici ove Skupštine, a to je zahtjev za raspisivanje referenduma o  vrsti korištenja goriva  
u TE Plomin.  
 Sukladno ĉlanku 4., 5.  Zakona o referendumu  i  ĉlanku  35., 36. Statuta Istarske  
ţupanije, traţimo  raspisivanje referenduma. Tema raspisivanja  referenduma bi se odnosila  
na problematiku  rekonstrukcije TE Plomin ili izgradnje bloka  3 , Plomina 3 - to govorim zbog 
toga  što vidite  da se ĉesto manipulira sa terminologijom što  će biti, - i korištenje uvoznog 
ugljena kao  sirovine. 

 Kako je Plomin 2 koristeći ugljen  kao sirovinu izgraĊen protiv volje graĊana Istre to 
se ne bi smjelo ponovno desiti i zato predlaţemo  da se raspiše referendum  i neka  se 
graĊani Istre izjasne o toj temi.  

Referendumsko pitanje bi  glasilo : da li  se kod rekonstrukcije TE Plomin ili izgradnje  
bloka  Plomina  3 kao  energent treba koristiti plin ili uvozni ugljen. Tko je za plin  će 
zaokruţiti «DA», a tko je  protiv plina zaokruţit će «NE». 

Pored toga ja bih predloţio  isto tako da se referendum odrţi  prije parlamentarnih 
izbora  i prije potpisivanja Sporazuma o pridruţivanju  s EU. To je moj zahtjev. 

I samo još  da nadopunim. Naš zahtjev za referendum, kao što sam prije napomenuo 
sukladno Statutu Istarske  ţupanije, je potpisalo 17  vijećnika , predstavnik  SDP-ea, IDS-a, 
HNS-a, Nezavisni vijećnik Zdenko Pliško i  Zeleni.     
 Gospodine predsjedniĉe, ja bih vam predao sada ovaj  zahtjev. Ţelimo i molimo  da 
se po njemu postupi kako se ovdje predlaţe i traţi. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Zahtjev je  tu, potpisi  vijećnika  su tu. Obzirom da sam i ja u naĉelu protiv korištenja 
ugljena, u našim  dokumentima tako i piše, nema razloga  da ga ja i ne potpišem. A  kada će 
biti referendum itd., na koji naĉin, o tome ćemo razgovarati. Da li ste mislili da se referendum  
odrţi pred lokalne izbore !?  
 /J.A. Rupnik : Pred parlamentarne izbore/. 
 Dobro. 
 Zahtjev ima  svoju zakonsku proceduru. Treba vidjeti  to sve skupa. Ovdje  je 
izraţena  volja vijećnika  i to je sve u skladu  sa zakonom.   
 Hvala lijepa.  
 Na redu je Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Rijeĉ ima  vijećnik  Nenad Boršić. 
 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, Ţupane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Prvo pitanje. 

Sada je gospodin Ţupan  govorio za ipsilon i bilo je prije pitane, pa u svijetlu 
nedavnog otvaranja dijela ipsilona u punom profilu i kretanju prema završetku u periodu koji 
slijedi, ne mogu  a da se ne krenem prema jednom pitanju vezanom uz odjeljak ceste izlaska  
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sa ipsilona, odnosno sa tunela Uĉke  prema Vranji, odnosno prema Labinštini. Na njemu je 
potrebna nuţna sanacija ili nanovo  raĊanje. 
 Drugo pitanje  
 Obzirom na turistiĉku sezonu koja  je u punom jeku i na našu sreću veoma uspješna,  
postavljam pitanje  gospodinu  Ţupanu da li je na Labinštini u skoroj budućnosti  u planu  u  
ţupanijskom razvoju turistiĉkih  sadrţaja davanje  suglasnosti ili takve  koncesije na 
izgradnju kakvih  turistiĉkih objekata, marina, bilo  ĉega što je vezano uz turizam, a da nije 
vezano samo za  industriju. 
 Zahvaljujem.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Ţupane izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani vijećniĉe. 
 Ja isto tako  ţelim izraziti vašu  solidarnost sa vama vezano za  zaista otvoreni 
problem i neriješeni još problem, razriješen problem do kraja  rješenja prave ceste od  Uĉke 
do Labina. Radi se projektna  dokumentacija, proces je u toku, meĊutim, zaista  prespor. I 
moja kritika  ide u pravcu da prema Hrvatskim cestama na naĉin  da oĉekujem da će sada za 
nekoliko dana biti direktor Hrvatskih cesta ovdje  i ja mogu obećati  da će  prioritet u tim  
razgovorima imati upravo krak prema  Labinu, jer zaista je   nekorektno, da tako kaţem , 
prema Labinštini da se tih nekoliko kilometara još uvijek ne završi. Imate moje  ĉvrsto 
obećanje da ćemo već  22. ili  23.07.1011. godine  kada oĉekujem da će doći predsjednik 
Hrvatskih cesta  i predstavnici Ministarstva u Istru, to  ćemo  staviti kao  prvu toĉku  na 
dnevni red našeg zajedniĉko  razgovora. 
 Naţalost, imamo još  tema, cestogradnja u Istri ima problema i kao što znate imamo s 
jedne strane  radost  da imamo napokon Istarski ipsilon u punom profilu, otvorili smo pravu 
pulsku zaobilaznicu prema Medulinu, izmeĊu Stancije  Peliĉeti – Medulin,  uskoro  ćemo, 
vjerojatno za  javnost zanimljivo, otvoriti i cestu koja će spojiti Novigrad i Buzet, od Porte 
Portona  do Nove Vasi. To bi se upravo  trebalo dogoditi  za vrijeme posjete drţavnog tajnika 
Mihotića i  direktora Hrvatskih cesta. Naravno da ćemo  tada razgovarati o ostalim 
problemima  koji nisu  riješeni u Istri, a ta cesta koju ste vi spomenuli za Labin je visoki 
prioritet, prioritet broj 1 i u tom kontekstu  imate potpuno našu  podršku. Naravno, da je vrlo  
vaţno  da i vi kroz vaše kanale lobirate i u  vašoj  stranci  da se to uĉini  ĉim prije. To je 
zaista cesta od drţavnog znaĉaja i mislim da je vaţno  da svi zajedno lobiramo za tu cestu.  
 Vaše  drugo pitanje je bilo vezano za  razvoj  turizma na podruĉju  Labinštine. 

 Kao što znate ţivimo u vrijeme privatnih inicijativa, kapitalizma, privatnog  vlasništva, 
socijalizam, komunizam je daleko iza nas , moţda šteta bi  rekao  netko, nekome bi i 
odgovaralo, prema tome vaše pitanje , šalu na stranu, naravno, ide za tim  da za sada u 
ovom trenutku ja ne znam  niti jedan veći  projekt u podruĉju turizma koji se dešava na 
Labinštini ili mogao bi se  uskoro dogoditi na  Labinštini. Naţalost, osim  Brijuni rivijere, ima 
nekih manjih projekata na zapadnoj obali Istre, ali nema niĉega novoga za sada, tako da  
interesi koji postoj su relativno mali, relativno sporadiĉni. Postoje interesi  vezano za  Raški 
zaljev. MeĊutim, i tu je, naravno, veliko pitanje uopće strategija oko Raškog zaljeva. Znate, 
da je  drţava bila svojedobno protiv  toga  da se na Raškom zaljevu dogodi turizam  kada 
smo imali neke investitore. Bivša ministrica, gospoĊa Marina Matulović – Dropulić je bila 
protiv  toga  da se to dogodi. Ali, vjerujem da bi sada, kada bi  došlo i kada bismo imali nekog 
investitora, da bi sadašnji ministar, gospodin Baĉić, sigurno bio za to . MeĊutim, sada  
investitora  nema. U ovom trenutku  barem ne kod mene za  Raški zaljev   se nitko ne 
pojavljuje, nema nikoga u ovom trenutku od investitora, meĊutim, neki kaţu  da kriza prolazi, 
nisam baš  100 %  siguran, ali neki kaţu da prolazi, neki kaţu da postoje naznake u nekim 
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zemljama Zapadne Europe, koje su nama bitne, da  kriza iza njih, iza  nas još nije u  
Hrvatskoj, kriza još uvijek traje, neovisno o relativno povoljnim podacima za  sada što se 
turistiĉke sezone tiĉe. MeĊutim, što se tiĉe Labinštine za sada oko turizma treba, prije svega, 
raĉunati  na  postojeće hotelske kapacitete, ugostiteljske kapacitete, i naravno, nešto što se  
relativno i pojavljuje, ali to su  objektivno manje investicije, teške moţda par  stotina tisuća €, 
a da bi se dogodio neki ozbiljan razvojni ciklus, kao  što znamo, potrebni su deseci milijuna € 
ulaganja. U ovom trenutku  što se toga  tiĉe ne mogu najaviti da se nešto brzo moţe dogoditi 
u tom smislu  da ćemo imati veća ulaganja na  Labinštini. 

I zato,  dozvolite mi  da budem potpuno jasan, nikada nisam vidio  Istru samo kao 
turistiĉku, nego smatram da upravo Istra  je jedan idealan miks, i da  smo  više manje, uz sve 
probleme, koje imamo, ipak postigli  jedan dobar balans izmeĊu turizma i industrije i 
poljoprivrede i da na taj naĉin, ne oviseći samo  o jednoj privrednoj grani, moţemo  
razmišljati o razvoju Istre, balansirajući izmeĊu 3 kljuĉne grane, plus usluge  raznog 
karaktera koje imamo, jer bez industrije nema snaţnog  ekonomskog  razvoja, nema 
sigurnosti da moţemo  ţivjeti samo od  turizma, ma da  nam je turizam itekako  vaţan, 
pogotovo za neke gradove, neke dijelove Istre, ali objektivno  bez industrije, bez jake 
industrije  i  bez jake poljoprivrede, nema sreće u Istri. Moramo imati sva tri elementa , jer 
inaĉe neće biti uspjeha 
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Zahvaljujem.  
Na redu je Klub vijećnika IDS- HNS. 
Rijeĉ ima  vijećnik  Marin  Grgeta..  

 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe gospodine Ţupane sa suradnicima,  kolegice i 
kolege vijećnici, svi  ostali prisutni, dobar dan  svima, buon giorno a tutti ! 
 Ja imam  jedno pitanja, - bit ću kratak za promjenu, - odnosi se   na  toĉku  dnevnog 
reda koju smo imali na  posljednjoj sjednici  Skupštine Istarske  ţupanije, Ugovor veza  za 
projekt  «Brijuni rivijera». 
 Sukladno raspravama na  zadnjoj sjednici  Skupštine postojala je  neka mogućnost 
da bi se doraĊena  verzija Ugovora mogla naći na klupama  moţda već  danas, to se nije 
dogodilo, i u medijima  smo imali prilike vidjeti da je Gradsko vijeće Grada Pule i Gradsko 
vijeće Grada Vodnjana, već  raspravljalo o tom dokumentu, dalo  o tom  dokumentu isto tako 
neke svoje primjedbe. Nisam vidio da li je to  uĉinilo i Općinsko vijeće Općine Faţana,  pa 
moje je pitanje upućeno  Ţupanu i  da li imamo nekakav fidbek od Vlade RH  vezano za  te 
primjedbe, da li su neki razgovori već zapoĉeli i da li se  naziru moţda već neki okvirni 
rokovi. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovani gospodine  vijećniĉe. 
 Ĉekamo 27.07.2011. kada se namjerava odrţati sjednica  Općinskog vijeća  Općine 
Faţana. Kao što znate praktiĉno jednoglasno je  bilo na sjednici Gradskog  vijeća Grada 
Vodnjana, na  sjednici naše Skupštine  praktiĉki isto konsenzus oko toga, na sjednici 
Gradskog vijeća  Grada Pule konsenzusom oko «Brijuni rivijere», dva su vijećnika bila  
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suzdrţana, praktiĉki je postojao  konsenzus izmeĊu glavnih aktera politike u Istri. Mislim da 
je to dobar put.   
 U meĊuvremenu nakon  sjednice naše Skupštine ja sam se našao  sa  ministrom 
Baĉićem i sa potpredsjednikom  Vlade RH, gospodinom Miloševićem. I nekako u ime 
Istarske  ţupanije, ali kako je zajedno sa mnom bio i Gradonaĉelnik Pule, naravno da je 
gospodin Boris Miletić zastupao interese Grada Pule, mislim da smo na dobrom putu da 
postignemo konsenzus oko  naših  zahtjeva kada je u pitaju  «Brijuni rivijera». I mislim da  
moţemo  oĉekivati, nakon što Općina Faţana, nadam se, takoĊer  konsenzusom donese  
prijedloge i sugestije, koje će vjerojatno biti sliĉni onima koje je donijela Ţupanija, odnosno 
Pula i Vodnjan, da ćemo  uskoro  dobiti i odluku Vlade RH . Ja sam sklon tome da  ako 
odluka  Vlade RH  bude onakva kakvu otprilike oĉekujemo da će na tragu onog što ste mi na 
neki naĉin dali mandat da  pregovaram sa Vladom RH, mislim da je onda , neću reći  
nepotrebno, jer je uvijek moţda  vaţno, ali nisam siguran koliko je  potrebno da opet ĉekamo 
9. mjesec, da imamo  sjednicu Skupštine  tada, pa  ćemo  doći do kraja godine i  opet  
nećemo ništa  napraviti, nego sam zaista sklon  tome, ako Vlada prihvati naše sugestije u  
suštinskom dijelu koji je bitan za Istarske ţupaniju, da se odmah  raspiše meĊunarodni  
natjeĉaj. Svi znate da se u ovoj zemlji najavljeni izbori za  4.012., pa  ja bih zaista htio da, 
neovisno o izborima, da izbacimo taj dio politiĉke priĉe, koji je vaţan, ali da ga izbacimo  
kada govorimo ovakvim  velikim projektima koji su bitni za naše graĊane, jer znamo ako je 
Vlada HDZ-eova i  HSS-ova i ako oni ulaze  u taj  posao, koja je koalicija u Istri  na vlasti. 
Prema tome  postoji  konsenzus kljuĉnih politiĉkih aktera- Zahvaljujući i  Nezavisnim 
vijećnicima,  koji  su podrţali koncept  «Brijuni rivijere» sa svojim  sugestijama,  mislim da 
smo na dobrom putu  da zaista ĉim prije raspišemo meĊunarodni  natjeĉaj. Mogu sa 
zadovoljstvom reći da se neki partneri koji su zainteresirani  za  neke  lokacije javljaju, jer 
vide  da se napokon nešto  ponovno nešto dešava  I moja  su predviĊanja da bi natjeĉaj  za 
lokaciju Pinete u Faţani, Hidrobaze i Katina – Monumenti u Puli,  trebali biti uspješni . 
Rezultat tog  natjeĉaja bi trebao biti  uspješan na naĉin da će se javiti  ozbiljne tvrtke na  
natjeĉaj, da ćemo imati  takmiĉenje meĊu kompanijama, ja se zaista nadam da će tako biti, i 
da ćemo onda moć  odabrati najboljega. A  bila  bi šteta  da propustimo opet nekoliko 
mjeseci. I zato vjerujem da ćemo  doći do konsenzusa sa Vladom i onda pristupiti ratificiranju  
natjeĉaj koji će, kao što znate, ako  se natjeĉaj raspiše u 8. ili poĉetkom 9.  mjeseca, ovisi o 
terminima koji  će biti, a to  će završiti do  kraja godine, a do kraja godine ćemo imati izbore, 
pitanje kako će to sve  skupa završiti, ali ponavljam, nisam za to da još šest mjeseci  ĉekamo 
novu Vladu, koja  će onda dok se  sastavi, dok se  prouĉi sve skupa, nikada kraja neće biti. I 
ja  ţelim zaista takav jedan veliki projekt maknuti od logike dnevne politike, jer mislim da 
postoji konsenzus, praktiĉki konsenzus u Istri sada, vidljivo je da nekolicina ljudi koja je bila  
ovdje, koja je zaista nastupala ponekada, barem u ovom dijelu koji nije bio glasan, ali je bio 
jasan po drugim signalima,  pomalo provokatorski, mislim da je  danas jasno  da ta grupa 
ljudi u Puli nema ozbiljnu podršku , bolje reći nema zaista podršku koja bi mogla dovesti u  
pitanje  takav projekt, to su oĉito osobne ambicije i  drago mi je da smo svi zajedno pokazali 
konsenzusom oko kljuĉnog problema, i vjerujem i time zakljuĉujem, da «Brijuni rivijera» 
zaista kada se dogodi, kada se realizira, rješavanje zaposlenost ljudi Istre, a nezaposlenost 
danas u Istri je kljuĉna tema, problem broj jedan naših sugraĊana je  traţenja posla, traţenja 
adekvatnog posla, a mislim da jedan od  velikih projekata koji to mogu  pomoći da se razriješi  
taj problema je svakako  «Brijuni rivijera».    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate pravo  na dopunsku pitanje. 
 Nema potrebe. 
 Na redu je  Klub vijećnika Nezavisnih vijećnika.  
 Rijeĉ ima  vijećnik  Viktor Krapljanov.  
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
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 Pozdravljam sve prisutne, predsjednika  Skupštine Istarske  ţupanije, Ţupana sa 
suradnicima, vijećnice i vijećnike , goste i predstavnike medija. 
 Imam dva pitanja. 
 Na jedno pitanje je djelomiĉno odgovoreno. 
 Krenimo s prvim pitanje. 
 Svi smo dobili  na e-mail apel graĊanima Pule, institucijama, Spasimo Muziĉku  školu 
u Puli, gdje je meni jednostavno  neshvatljivo da se te stvari dešavaju. Danas sam dobio 
preporuĉeno pismo koje sam potpisao. Ne bih ga ĉitao sada, pretpostavljam da svi znate o 
ĉemu se radi. Umjesto  traţenje pisanog odgovora,  htio bih da se gospodin Ţupan izjasni 
vezano za ovu problematiku. Mislim da treba nekako pomoći . 
 I drugo pitanje je, koje ste u prethodnom izlaganju  djelomiĉno  dotaknuli,  dovršetak 
ceste Nova Vas – Porte Porton,  koja je trebala biti gotova 2009. godine, pa  2010. godine, 
pa smo se nadali  da će to biti prije same turistiĉke sezone. Vi ste spomenuli da bi cesta 
trebala  biti puštena u pogon  kada doĊu  ministri, pa  ako moţete reći više konkretne  
datume  kada bi ta cesta mogla biti puštena u promet. 
 Hvala lijepa.   
    
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ. 
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Ja se nadam  da će  puštanje u promet ceste Nova  Vas – Porte Porton biti  do kraja 
ovog  tjedna. Nemam još  danas potvrdu najavu dolaska, ali vjerujem da će doći  drţavni 
tajnik, gospodin Mihotić, kao što sam  već  rekao i direktor Hrvatskih  cesta . Vjerojatno znate 
da je bio  problem dobivanja uporabne dozvole zbog jednog  vrlo ozbiljnog  detalja koji je, po 
meni, jedan  nepotreban propust bio, to  ţelim javno reći. Danas je cesta praktiĉki u voznom 
stanju, meni kaţu mnogi da su se već vozili njome. Neki pokazuju i na sebi da su se  vozili 
tom  cestom. Oĉito  je da je cesta u voznom  stanju i uopće nikakav problem nije, meĊutim,  
ima jedan  detalj koji nam nije omogućio dobivanje  uporabne dozvole. Ja se nadam da  
ćemo  do kraja ovog  tjedna to  razriješiti i  da ćemo vrlo   vjerojatno i do kraja ovog  tjedna i 
otvoriti spomenutu cestu. Time će graĊani Buzeta puno lakše doći na more, ali graĊani 
Umaga i Novigrada i tog dijela  Istre  puno lakše doći do  Uĉke, pa onda gdjegod  ţele dalje.        
 To je odgovor na prvo pitanje.  
 Odgovor na drugo pitanje, ja sam vam mislio  puno oštrije  odgovoriti na ovo pitanje, 
meĊutim,  vi ste bili zaista korektni u pitanju. Naime, radi se o tome  da smo mi, evo, mogu to 
reći  ozbiljno o toj temi razgovarali  na Klubu vijećnika IDS-HNS-a prije ove sjednice i  došli 
smo do zakljuĉka da se ne radi ništa  više, nego se radi o klasiĉnoj  politizaciji tog problema, 
koji ima  veze sa odnosima u toj školi, gdje postoji, naravno,  kao i svugdje ljudi koji se 
politiĉki izraţavaju  i pripadaju raznim politiĉkim  opcijama. Mi smo mišljenja i na tome  
stojimo i zato molim osobu koja stvara jednu vrst politizacije tog problema, a pripada, koliko 
je meni poznato, vašoj opciji, predlaţem da se sjedne i da se razgovara sa našim 
kolegicama koje vode školstvo u Istri. Mi smo izradili jednu  opširnu studiju o  srednjim 
školama u Puli, zahvaljujući inicijativi zamjenice Ţupana, gospoĊe  Viviane  Benussi, naše 
proĉelnice, koja je , kao što znate, bivša   ravnateljica  jedne srednje  škole, i  napravljen 
jedan kompletan koncept  restrukturiranja  srednjoškolskog sustava u Puli, gdje  upravo 
Glazbena škola dobiva   trajno rješenje, dobiva  kvadrata koliko god joj je  treba praktiĉki. Jer 
je, kao što znate, taj program  bio na sjednici Gradskog vijeća Grada Pule, prihvaćen je od 
strane Grada Pule i politike Grada Pule. Dobro je prihvaćen od struke, ravnatelja škola,  a 
neki pojedinci  su protiv, pa ja to mogu razumjeti, moţda su zbog politike protiv, moţda i nisu 
zbog politike protiv, ali  se ĉini  da ima  veze i s time. Ako  i ravnateljica Glazbene škole 
podrţava taj koncept,  u ovom  trenutku nemamo mogućnosti da razgovaramo s nekim 
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drugima. Mi  ţelimo razgovarati institucionalno. Ponudili smo, i to  ćemo, nadam se, uspjeti 
sprovesti  na naĉin da srednje škole u Puli  zaista dobiju, sve srednje  škole, kvalitetan 
prostor, za to  će nam trebati novaca, morat ćemo preseliti neke  škole, a ravnatelji i 
ravnateljice se slaţu sa time i taj konsenzus  je postignut.    
 Priĉe o spašavanju Glazbene škole  su u  redu, ja mogu razumjeti nekoga tko moţda 
se ţeli istaknuti u ovom  trenutku kao  rješava on problem  Glazbene škole u Puli. Mi ga 
rješavamo. Neki ranije ga nisu rješavali na vrijeme i mi smo naišli na taj problem. Znate da 
smo ga hitno riješili zajedno sa «Uljanikom» koji nm je omogućio  i dao prostore, svjesni i oni 
i mi  i  svi, da to nisu   najviše uvjetni prostori, jer smo  svjesni toga. Sada smo ponudili  
trajno rješenje  svih  srednjih  škola u Puli, koji bi išli u školu u jednu smjenu , koji bi imali 
odgovarajuću opremu u školi, koji bi imali  odgovarajuće  prostore, koji bi bili zaista apsolutno 
dovoljno veliki  za sve  srednje  škole u Puli. I  sada se netko pojavljuje i ne slaţe se s time. 
Mi  ćemo  biti odluĉni u provoĊenju  jedne politike koja ima konsenzus  kljuĉnih ljudi struke.  
Mi nemamo  alternative. Mi  ćemo vrlo rado  razmotriti  neke prijedloge, sugestije itd., zašto 
ne, dapaĉe, hoćemo, ali ako postoji konsenzus sa Gradom Pulom, ako naši struĉnjaci u 
Ţupaniji su predloţili nešto što je  opće prihvaćeno, a ako se naĊe neki pojedinac koji je 
protiv neĉega, ja to mogu razumjeti, ali mi ne moţemo prihvatiti  i mijenjati koncepciju koja 
ima podršku praktiĉki  svih. I u tom kontekstu  Glazbena škola  će dobiti  odliĉne prostore, 
dobit  će prostora koliko god  ţeli, jer imamo prostor, imamo 8800 m2 u takozvanoj  Ţutoj  
školi u  Puli, gdje mislimo neke  škole  preseliti i  Glazbenu  školu  dovesti zato što s jedne 
strane , kao što znate vjerojatno,  upravo u Glazbenu  školu  ĉesto idu  gimnazijalci koji su 
tamo. Dakle,  stvarat će se jedna sinergija ili za mene  jedna zaista zgodna kombinacija. I u 
tom kontekstu ako sve  uzmemo  u obzir, ja pozivam  kolegicu koja i meni stalno  šalje  e-
meilove o spašavanju Glazbene škole, da se potrudi, da doĊe na razgovor kod gospoĊe  
Benussi, da doĊe   na razgovor kod naše proĉelnice, da se sjedne i  razgovaraju.  Moj  poziv 
je zaista  iskren, otvorena su  vrata, ali isto tako mi smo odluĉni u provoĊenju  te politike, jer 
ţelimo da  Pula  napokon nakon toliko godina  ĉekanja, nepotrebnog  gubitka  vremena, ja  
ne ţelim ovdje nikoga napadati ni kritizirati u ovom  trenutku, ali sam spremam ako treba i 
javno govoriti o imenima, ali mislim da zaista sada nije  neophodno. Sada imamo konkretan 
program. Naĉinili smo ga mi u  Ţupaniji, prihvaćen je od  Gradskog vijeća Grada Pule, 
rješavamo problem   svih srednjih  kola u Puli, i oĉekujemo vašu podršku za to. Oĉekujemo  
vašu podršku da napokon  postavimo sustav srednjih  škola u Puli onako kako  to zaista  s 
pravom oĉekuju roditelji i školarci u  Puli.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Krapljanov, imate pravo  na dopunsko pitanje ili obrazloţenje.   
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Stvarno mi nije bila  u nikom sluĉaju namjera politizirati ovu temu, jer dotiĉnu gospoĊu 
koju ste sada  spomenuli niti sam ĉuo, niti sam vidio , niti znam koja je, nego kada sam dobio 
danas preporuĉeno pismo, mislim da treba imati jedan jasan stav. Ovo što ste vi sada  rekli 
je jedna sasvim  druga stvar. Koliko sam ja  shvatio u ovom  apelu nema prostora, 1.04. 
moraju naći svoj prostor,  postoji nešto  što  se zove plan, dakle,  oni  će imati gdje raditi i ja 
bih vas samo molio , ako je moguće,  na tu  gospoĊu ili na tu institucije da se dade jedan 
pismeni odgovor koji se traţi od nas, dakle,  iz Istarske  ţupanije.   
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vama.  
 Izvolite gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
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IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Hvala na  vašim  dobronamjernim reĉenicama.  
 Ja vam mogu reći ja sam već  slao odgovore e-mailom, jer svjestan okolnostima 
odgovaram na e-mailove. Nemojte to provjeravati, nemojte mi samo  pisati  e-mailove, što 
manje to bolje, ali ja odgovaram na e-mailove. Pošaljite mi  e-mail  i ja  ću  vam odgovoriti na 
e-mail. Tako je i ta gospoĊa poslala mi   e-mail i ja sam joj  odgovorio na  e-mail.  Proširit  
ćemo odgovor, proširit  će ga gospoĊa Benussi, pokušat ćemo joj objasniti. Ja se nadam da 
će razumjeti. Netko moţe biti unaprijed  protiv zato je  jednostavno protiv. Takvih  situacija, 
hvala Bogu, znate da smo imali i imat ćemo, ali budite sigurni da  ćete odgovore dobiti, 
molim vas gospoĊa Viviana Benussi  da odgovor u kopiji  pošaljete svim vijećnicima i 
vijećnicama, tako da svi dobiju taj odgovor, tako da se zna da je komunikacija  već ranije 
ostvarena, ako  hoćete mogu vam poslati kopiju  mojeg e-maila koji sam ja slao, ali u  
svakom sluĉaju poslati  ćemo  e-mail koji će gospoĊa  Benussi pripremiti.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu  Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Rijeĉ ima vijećnik  Silvio Brunelli.  
 Il microfono  a lei. 
 
SILVIO BRUNELLI : 
 
 Spetabile presidente dell'Assemblaa  con la mia  domanda pregherei il presidente 
della Regione Istriana  se ci  puo informare sulla  notizia aparssa oggi  sul  giornale «Il 
picolo» di  Trieste dal  titolo  «Investimento di un  miliardo e mezzo di  dolari  in Istria».  La 
notizia  e stata anuncinata da Zoran  Saviĉević  a nome del gruppo  di investimento Word 
Las Vegas. Nell'articolo si notificano le possibili localita' di Pola, Umago, Dignano e Valle, 
che  sono state preferite alle citta' di Zara, Sibenico  e  Dubrovnik. Si notifica inoltre   che il 
Saviĉević  per questo proggeto ha  lapoggio del Governo  Croato  e che  entro la fine 
dell'anno  si potrebbe completare  linter broteatico  per la pocitazione.  
 Grazie.     
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie. 

Signor  Zupan la  parola a lei.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 

Kolega Silvio  Brunelli  je postavio jedno vrlo pitanje.  
Kao što znate mediji su već o tome pisali i govorila. Jedna grupa investitora iz  SAD-

ea,  i ne samo iz  SAD-ea, ali u toj  grupaciji, je zainteresirana za izgradnju  jednog većeg 
konferencijskog i zabavnog  centra na podruĉju jugoistoka  Europe. I  gospodin  Zoran 
Saviĉić je  osoba koja je promotor  tog projekta i oĉito sa dobrim vezama u  široj  regija, kako  
ĉa bi se danas reklo, za ovaj dio Balkana, i  on je bio kod predsjednika  drţave, bio je   kod 
potpredsjednika  Vlade RH, bio je sa ministrima i dobio je  naĉelnu podršku i znam da je bio, 
osim u Hrvatskoj, da je bio u Crnoj Gori i Albaniji. Ne znam da li je bio Grĉkoj. Nešto je 
govorio da  će vjerojatno  ići, ali  ne znam da li je bio. A u Hrvatskoj znam da je ta grupa 
investitora, koja je bila u Istri, da je bila i u Dubrovniku, Zadru i  ĉini mi  se da su bili u 
Trogiru, ali nisam siguran. 

Postoji interes za  stvaranje jednoga većega konferencijskog  centra sa zabavnim  
sadrţajima. Naravno, kada  netko  spominje Las Vegas odmah se misli na kockarnice. 
MeĊutim, Las Vegas je osim toga, prije svega, veliki konferencijski grad, gdje se odrţavaju 
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velike promocije novih svjetskih proizvoda, novih automobila,  bilo ĉega što  se novoga  radi 
u svijet. Ĉesto su te promocije upravu u Las Vegasu. Mnoge su velike   konferencije s 
nekoliko tisuća  sudionika. MeĊutim, naravno,  blještavilo zabave je daleko zanimljivije i u 
tom  sluĉaju Les Vegas je poznat kao mjesto zabave  i kocke. 

Ono što nas zanima je i zabava, zašto ne, kasinoi  su prisutni i  danas u Istri. 
MeĊutim, prvenstveno nas zanima  stvaranje jednog  velikog konferencijskog centra, koji bi 
omogućavao ono što zaista ţelimo postići, takozvano produljenje sezone, jednu vrst sezone 
za cijelu godinu. 

Lokacije za koje su oni zainteresirani, ima ih  više,  mislim da bi izgledna lokacija 
mogla biti Vodnjan zbog mnogih uvjeta, zao što je blizina  aerodroma, blizina  ipsilona, 
komunikacijski blizina Pule, blizina i Brijunskog  otoĉja, tako  da ne znamo toĉno, prvo, da li  
će izabrati Istru, drugo,  ne znamo  koju lokaciju  će na kraju  najviše preferirati. Ono što 
mogu  reći da sam bio ja relativno skeptiĉan na  poĉetku kada su došli prvi puta. MeĊutim, 
moja je duţnost da svakoga tko doĊe u Istru, ako nema mrlje u svojoj karijeri ili nema  nešto 
što je neprimjereno da Ţupan razgovara sa nekim da razgovaram sa  svakim  koji  ţeli nešto 
napraviti u Istri i naravno da onda ocijenim zajedno sa vama, naroĉito  kada su ovako velike 
investicije u pitanju, da li je to dobro ili nije dobro za Istru.  

Kao što smo se svaĊali oko  Kaštjuna ili  bilo je prijepora oko «Brijuni rivijere» ili je bio 
prijepora oko plinofikacije Istre, itd., itd.,  pa je onda sve sada sasvim  drugaĉije, gotovo  roţe 
e fiori, tako i oko ovog projekta, ja ţelim vas obavijestiti da  kada budemo dobili  jasne indicije 
s  njihove  strane da su  zainteresirani za  Istru, onda ćemo imati to kao temu  toĉku dnevnog 
reda, razgovarati ćemo o obimu i  ambiciji njihovog ulaganja u Istru, koji  sadrţaj ulaganja  će 
biti i reći  ćemo  im  što  će biti  naš interes u tom sluĉaju u odnosu na  njihov interes, jer ne 
znaĉi da će se  ti interesi poklapati. 

Kako sada  stvari stoje projekt se  razvija povoljno. Ovdje su bili i predstavnici iz Las 
Vegasa i Macaoa. To su dvije  svjetske lokacije za  konferencije i za zabavu i za  casinoe, 
dvije  glavne lokacije, jedna u  Aziji i jedna u Sjevernoj  Americi. Interesantno je da  su njihovi 
stavovi bili , kao ljudi koji su iz te struke, vrlo precizni i analitiĉari, interesantno je bilo da  oni 
smatraju da je Hrvatska u Europi  optimalna lokacija, jer je izmeĊu Istoka i Zapada, recimo, 
izmeĊu Rusije i Britanije i gore  Skandinavije, pa na neki naĉin djelomice  juţnije od Turskoj, 
Izraela itd., da je  Hrvatska optimalna  zemlja za takvo jedno veće ulaganje, gdje  bi se 
upravo stvorila jedan novi takav centar na podruĉju Europe, jer objektivno  Europa to nema, 
nema tih  dimenzija ili sliĉnosti koncepta, kao što su  ova  dva koja sam naveo.  

Dakle, da li  će do toga  doći teško je u ovom trenutku reći. Ĉinjenica je da sam i  neki 
dan dobio  e-mail sa nekim konkretnim  pitanje na koje ćemo sada  zatraţiti odgovore  od 
raznih ministarstva i nakon toga  ja  ću, ako vidimo da postoji  relativna mogućnost da doĊe 
do tog ulaganja, ja  ću sa jednom ekipom suradnika sigurno posjetiti  Makao i Las Vegas, 
vidjeti ću njihovo dvorište, tko su oni zaista, tko  će me primiti, navodno da će me primiti 
guverner Nenade, da će me primiti kljuĉni  politiĉari, kongresmeni i  zastupnici u Ameriĉkom 
parlamentu, koji su iz tog kraja. Vidjet ćemo  zaista kakvu oni podršku  politiĉku imaju i da li  
su zaista kompetentni osobe za  takvo ulaganje.  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Signor  Brunelli, vuole  esprimere l'opinione ? 
 No. Grazie.  
 Sada su na  redu vijećnici  bivšeg Kluba HSU-HSLS. 
 Tko se prijavio za rijeĉ ? 
 Nitko se nije prijavio za rijeĉ.   
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP-ZELENI: 
 Rijeĉ ima   vijećnica  Lucija  Debeljuh.  
 
LUCIJA DEBELJUH :  
 



21 

 

 Hvala lijepa,  predsjedniĉe, Ţupane sa suradnicima,  kolegice i kolege, lijep pozdrav 
svima  prisutnima. 
 Moje se  pitanje nekako vezuje na  teme o kojima  smo danas  govorili  oko «Brijuni 
rivijere», oko ulaganja u turizam itd., a zapravo turistiĉka sezona je u punom tijeku i kako  
stvari  stoje izgleda da će biti dosta uspješna što svi dobronamjerni, naravno,  ţele i 
priţeljkuju, pa tako i mi ovdje u Skupštini.    

Ono što mene zanima jeste da uĉinimo sve što moţemo da zaista  turistiĉka sezona  
proteĉe onako  kako smo si zacrtali, bez nekih incidenata, mirno, lijepo onako kako mi to u 
Istri znamo. 

Naţalost, ĉesto  smo suoĉeni s  ĉinjenicom  da se dogaĊaju incidenti izmeĊu  naših  
domaćih ljudi, kupaĉa, koji odlaze na plaţe, meĊutim, koncesionari su ti koji ne dozvoljavaju 
našim  sugraĊanima  pristup plaţama. Ĉesto se dovijaju kako, ĉak i naplatiti boravak na 
plaţi, pa mislim da to nije  dobro. Mislim da svi imamo  pravo na korištenje našeg prirodnog 
resursa i da mi kao  koncesionari moramo o tome  razmišljati, ĉiniti sve da  takvih incidenata 
ne bude i da  onima kojima  dajemo koncesije  na neki naĉin uvjetujemo  da ne zatvaraju i ne  
dopuštaju našim  ljudi  da nesmetano koriste plaţe i more. 

Ja pitam što mi,  kao  ţupanija moţemo u tom  smislu uĉiniti, jer ovo nije dobro, nije 
dobro za sve one buduće projekte, jer ĉim su ljudi  nezadovoljni  s pravom reagiraju  na sve 
naše buduće projekti i na  «Brijuni rivijera» i na  sve ono što  će se u budućnosti se dešavati, 
jer je jednostavno  loša slika u javnosti da ako mi dozvolimo nekome da izgradi, da radi  
turistiĉka  naselja itd., mi  jednostavno nećemo  sutra imati pristup  plaţama, zatvorit  ćemo 
si sve putove na moram. Zato ja  još jednom se pitam što  mi kao  ţupanija moţemo uĉiniti 
sa svima onima kojima  dajemo koncesiju. Evo, i  danas ćemo izdati jednu  koncesiju za  
plaţe, što kao ţupanija moţemo uĉiniti da tih incidenata u budućnosti  više ne bude . 

Hvala lijepa.    
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite  gospodine Ţupane, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
 
 Poštovana   kolegice, mi smo upravo  tu temu razmatrali  na sjednici Kluba vijećnika 
IDS-HNS-a, na poticaj vijećnice Mirjane Antonelić iz  Hrvatske  narodne  stranke. Ona je  
htjela to pitanje postaviti na  sjednici  Ţupanijske skupštine, ali na Klubu  smo bili zakljuĉili da 
u meĊuvremenu pripremimo konkretne informacije o  danim koncesijama, jer ih ja, naravno, 
ne znam napamet, kako bismo mogli na  slijedećoj  sjednici  Ţupanijske skupštine upravo 
dati punu informaciju , ali siguran sam da i gospoĊa Antonelić se potpuno slaţe sa vašim 
naĉinom i pristupom, jer upravo smo na taj naĉin razgovarali i zaista se slaţem s vama da je 
potpuno neprimjereno bilo kakvo nedopuštanje, izbacivanje ili zabranjivanje dolaska  na 
plaţu, bilo gdje u Istarskoj  ţupaniji. Pomorsko dobro je vlasništvo svih i oko toga nema 
nikakvog kompromisa. 
 Mi smo neke koncesije prenijeli na gradove i općine. Istina, mi dajemo  koncesije, 
meĊutim,  ne dajemo svugdje  i svagdje, nego  smo ih  negdje prenijeli na  niţe jedinice, jer  
poštujemo taj princip. Ja  mislim da naĉelnici i gradonaĉelnici  priobalnih općina ipak bolje 
poznaju  situaciju  na svojim plaţama, nego što ih moţe poznavati ţupan jedne ţupanije, jer 
naprosto poznaju bolje svoj kraj. I u tom kontekstu smo mi  skloni tome da i dalje dajemo 
mogućnost  da upravo jedinice lokalne samouprave, općine i gradovi da daju koncesiju  i da 
im mi to prenesemo, ali  ćemo oĉito morati jednom ponovno  razmisliti da li  ćemo to ĉiniti, jer 
postoje  i loši primjeri ovakvoga karaktera. I  sam zamolio suradnike da me precizno 
informiraju o ĉeku se radi, da vidimo toĉno  tko  što, kako ima koncesiju i što se zbilo, jer se 
slaţem s vama da se u korijenu treba taj problem  razriješiti.  
 Ono što je s jedne strane takoĊer neophodno reći u ovakvoj jednoj diskusiji , kao što 
sada imamo sluĉaj  da je netko uloţio  u svoju plaţu, koju je dobio  kao koncesiju,  stavio 
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suncobrane, leţaljke,  tuš i drugo, a s druge strane imamo  stalno primjedbe od graĊana da 
nismo opremili plaţe, da nemaju dovoljno tuševa, da nemaju dovoljno suncobrana itd. 
Imamo s druge strane i primjedbu na  naĉin zašto neke plaţe koje se koriste nisu  dovoljno 
opremljene.  Naravno, smatram, kao što s jedne strane smatram da je potpuno neprimjereno 
i protuzakonito zabranjivanje dolaska  bilo koje osobe na pomorsko dobro, a plaţe su 
pomorsko dobro, meĊutim, s druge strane  ako netko uloţi u plaţu  moguće je da  cijene 
suncobrana,  cijene ovoga, onoga, mogu biti relativno visoke. Ja sam, da budem potpuno 
jasan ovdje,  ne jedan puta platio parkiralište ispred Hotela Parentium u Poreĉu, jer sam se 
htio ići kupati na plaţi  gdje sam se kupao cijeli  ţivot i platio sam ne znam koliko kuna 
parkinga ispred Hotela Parentium, jer je tamo takav  reţim. Da li je to dobro ili loše i meni je  
teško reći  i meni se nije  baš ĉinilo primjerenim da moram platiti tamo gdje sam nauĉio plivati 
i malo mi je bilo  nezgodno to ĉiniti, meĊutim, nije bilo  druge, morao sam platiti, jer  sam htio 
ići tamo se kupati. To je bilo  tako i takav je reţim, konkretno ne radim nikome reklamu, niti je  
ţelim raditi, istako sam to kao osobni primjer.       
 Mislim da ekscese na  ovakve pojave zaista  treba osuditi, ali  ćemo morati naći   isto 
tako dobar odnos izmeĊu onoga što znaĉi potpuno opremljene plaţe, koje nam sigurno 
nedostaju,  jer sigurno nam nedostaju dobro opremljene plaţe, pogotovo kod glavnih  
najboljih i  najvećih objekta, do onoga što znaĉi  divlja plaţa, da ne kaţem divlje kampiranje, 
koje je takoĊer nedopustivo i koje  ne dolazi u obzir, kao što znamo. Dakle,  mislim da je 
osuda onih koji  se ponašaju na takav naĉin zaista neophodna. Mislim da je to  neprimjereno 
ponašanje. MeĊutim, ako  ţelimo imati  dobro opremljene plaţe morat ćemo prihvatiti 
ĉinjenicu da to nešto košta. IzmeĊu jednoga i drugoga  trebat će donijeti odluke. Mislim da je  
istarska  obala dovoljno velika  da se zadovolje interesi svih ţelje koje i naši  graĊani i naši 
gosti imaju.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite gospoĊo  Debeljuh, imate rijeĉ.  
 
LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa Ţupane na odgovoru. Ja mislim da ovdje ima dovoljno prostora da 
moţemo malo prodiskutirati, da  ima dovoljno prostora da nekako postignemo  suglasje  sa 
hotelskim  tvrtkama da barem domaće stanovništvo ne plaća  parking. Mislim da  smo mi 
dovoljno u Istarskoj  ţupaniji  uĉinili  za razvoj turizma, dovoljno  ĉinimo i dandanas da bismo 
privukli  i goste i svaki naš pojedinac, svaki  sugraĊanin u Istri  na neki naĉin participira u 
tome, pa moţda postoji mogućnost da se barem domaće stanovništvo oslobodi tih nekih  
plaćanja parkinga. Nije to puno naših sugraĊanina koji odlaze na neke plaţe, ali slaţem se 
isto tako  da nešto oko ureĊenja plaţa ipak košta, ali na neki naĉin mislim da moţemo postići 
konsenzus da to  obeštetimo, ali  sve u cilju da naši domaći ljudi barem  koliko god uĉestvuju 
u turistiĉkoj sezoni na neki naĉin imaju i neku malu povlasticu, ako ništa drugo  da  imaju 
besplatan parking, pa pokušajte nešto   uĉiniti. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lijepa.   

Imate li potrebe  da uzmete rijeĉ ? 
 Nemate.  
Sada je  na redu Klub vijećnika HDZ-HSS. 
 Rijeĉ ima vijećnik Marino Roce.  
 

MARINO ROCE : 
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 Gospodine predsjedniĉe, gospodine Ţupane, kolegice i kolege vijećnici ! 
Ja bih pitanje ili ne znam što se moţe napraviti iz ovog  dijela, moţda je više u 

lokalnoj upravi, ali  govorimo danas dosta o turistiĉkoj sezoni, ali bez  obzira na sve odluke, 
koje mislim da su u redu, da se zabrane graĊevinski radovi u  tijeku  turistiĉke sezone, i 
mnogim privatnim investitorima to  ne paše, ali  se toga pridrţava, a s druge  strane dogaĊa  
se da lokalna samouprava ne prekida  radove. Ja mogu samo reći primjer u Puli kod Hotela  
«Rivijera» da  se gradi, u Taru  kruţni tok se radi u punom jeku sezone. Nije primjer dobar, 
naroĉito prema onim privatnim investitorima koji  stanu i sa svojim radnicima koriste godišnje 
odmore ili  planiraju  drukĉije, a da nama na lokalnoj razini  se desi, nekada je to znamo i radi 
javnih natjeĉaja i tih problematika, doĊe se  u neko vremensko razdoblje da se nije stiglo 
obaviti ono što treba obaviti, ali  mislim nije lijepo  da nas takva  turistiĉka sezona doĉeka.  

A drugo, već je dosta govoreno,  htio sam i ja vezano za koncesije nešto  reći, jer smo 
svjesni zadnjih dana da je i u  Mulinu eskaliralo oko ulaska u  kamp, ali ima i na drugim 
mjestima, ne samo da se naplaćuje lokalnom stanovništvu da se uĊe u neko naselje, nego  
se uvodi za turizam  opravdanje  neki red, pa poslije 23,00  sata više se ne moţe sa autom u 
kamp, a s druge  strane više od vlasnika  da gosti ostanu i troše u  naselju, da ne idu van 
naselja to jest da popratna  bliţa naselja , ugostitelji, nemaju više onaj promet koji su prije 
imali, jer ako turista ide na veĉeru pa mora  se prije  23,00  sata vratiti da ne bi  morao  
pješke ići   do svog  hotela jedno kilometar i pol, na kraju ostane u tom  naselju,  a mnogi 
naši obrtnici koji  ţive već dugi niz godina od ugostiteljstva i koji su uvijek bili dobro 
posjećeni,  daju primjedbu. To je pravo vlasnika, ali moţda se  kroz neki razgovor moţe i tu 
malo dati inicijativu da se ne dogaĊaju takve  stvari.        
 Hvala.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Tko će odgovoriti na  ta postavljena pitanja ? 
 Nema potrebe. 
 Na redu je Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Rijeĉ ima  vijećnica  Alida  Perkov.  
 
ALIDA PERKOV : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije, poštovani 
vijećnici, Ţupane sa suradnicima ! 
 Na jedno pitanje je već odgovoreno, koje sam ja  ţeljela postaviti,  tako da mi  
preostaje još jedno pitanje.  
 Svi mi znamo da  Istra ima zimi 208.000  stanovnika, a ljeti se taj  broj dvostruko već i 
ima gotovo 500.000 ljudi  koji privremeno borave ili  ţive u Istri. Pitanje se  u ovom  sluĉaju 
odnosi i  na stanje sigurnosti, odnosno  na sigurnosne pripreme za turistiĉku  sezonu u Istri i 
to  na kopunu i na moru. 

 Prema  vašim  spoznajama, gospodine Ţupane, koje  su sigurnosne mjere do sada  
poduzete za  turistiĉku  2011. godinu. Mislim, prije svega, na  pojaĉani kriminalitet  koji se 
uslijed kvantitativnog povećanja  kvalitativno odraţava i na razliĉite pomorske prekršaje, 
brzinu  voţenja moto skutera, jahti itd., kojima  nazoĉimo i mi obiĉni  kupaći smo na nekim 
plaţama gotovo nemoćni. 
 Hvala lijepa.       
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Ţupane izvolite, imate rijeĉ.  
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
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 Poštovana  vijećnice. 
 Gledajući  generalno  ja  do sada mogu  sa zadovoljstvom reći da je Istra sigurna. 
Kao što znate naši  su kontinuirani  razgovori  sa Policijskom upravom Istarskom, ali i sa 
ministrom Karamarkom u Zagrebu, koji  relativno ĉesto dolazi u Istru i zanima ga što se ovdje 
dešava. MeĊutim, ono što je   najvaţnije  naše lokalne snage, regionalne snage, su  zaista 
maksimalno koordinirane. Mislim  na policiju, vatrogastvo, koje  uostalom vodi kolega Dino 
Kozlevac, predsjednik  Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije. Kolega Vedran Grubišić, 
zamjenik  Ţupana  je  naĉelnik  Stoţera za  sigurnost i spašavanje.  Ostala  tijela, koja se 
takoĊer brinu o sigurnosti, mogu reći da zaista  smo, neću reći u svakodnevnom kontaktu, jer 
to  nije  toĉno, ali da smo u jednoj kontinuiranoj  koordinaciji to nema nikakve dvojbe. Tu 
mislim i  na Hrvatsku  vojsku i Sluţbu  spašavanja, koja je takoĊer jedan vaţan  element u 
svemu tome. Tako da zasada, kada govorimo  generalno,  daj Boţe samo da ne  bude  
poţara, daj Boţe samo  da ne bude velikih kataklizmi i problema  u okolišu sa bilo kime, sa 
bilo  ĉime. Mogu  potvrditi spremnost  naših snaga, kako lokalnih, regionalnih, tako i 
meĊunarodnih, jer kao što znate, postoji dobra suradnja sa Slovenijom i  Italijom po pitanju 
sigurnosti  i u ovom  trenutku  ja  se nadam da zaista neće doći do  nikakvih većih problema 
u Istri tokom ljeta. 
 O pojedinaĉnim sluĉajevima  takvih nekakvih pojedinaca koji jure morem ili  cestama, 
ne mogu suditi, ne mogu ništa napraviti. Naravno.  da se niti naša policija, niti drugi ne mogu 
naći u svakom trenutku na svakom mjestu. MeĊutim, dapaĉe, prijavite ako nekoga vidite da 
radi  gluposti. Ja sam to isto ĉinio osobno  kada sam na plaţi, kada vidim da netko radi  
gluposti, zašto ne, prijavite g. Kada netko juri na ipsilonu 180 na sat, nazovite policiju i recite 
da to radi, pa  neka ga love, neka ga  traţe. Mi moramo i s tim pojedinaĉnim primjerom 
pokušati pomoći u sigurnosti naših  sugraĊana. Pojedinaĉni sluĉajeva  su svakako za osudu, 
ali mislim da generalno u ovom trenutku  ne vidim da bi se smjelo dogoditi nešto veće. 
Nikada ne znaš, prirodne pojave nisu pod kontrolom, pa u tom kontekstu naša priprema je 
svakako  za ovu sezonu ponovno jednom  100 %  izvršena unaprijed, odliĉna je koordinacija 
svih sigurnosnih snaga i ne vjerujem i  nadam se da neće doći do  nikakvih  velikih problema, 
jer se  izvršila priprema. 
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebe izraziti   dopunsko mišljenje ? 
 Nemate.          
 Ovime objavljujem  da u 18,25 sati završavamo sa postavljanjem vijećniĉkih pitanja.   
 
 AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PLANA  ZA 
                       ZDRAVLJE  ISTARSKE ŢUPANIJE  OD  2011. DO 2013.GODINE 
  
 Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić.  
 Uvodno obrazloţenje  je dala SONJA GROZIĆ – ŢIVOLIĆ, proĉelnica Upravnog 
odjela  za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske  ţupanije. 
 U  raspravi su sudjelovali :  MARIN GRGETA, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, 
LUCIJA  DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika  SDP- ZELENI; pojedinaĉnoj  raspravi : IVICA 
MIKULĈIĆ, ZDENKO PLIŠKO, EVELINA  BIASIOL-BRKLJAĈIĆ, MARINO ROCE,  SONJA 
GROZIĆ – ŢIVOLIĆ, odgovori  na postavljena pitanja.   
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje   Prijedlog 
Odluke  o donošenju  Plana za  zdravlje  Istarske  ţupanije  od  2011. do 2013. godine, te 
nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa  29  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela   
 
     O  D L U K U  
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o donošenju Plana  za zdravlje  Istarske  ţupanije  od  2011. do  2013. godine  
 
 AD – 4  

a. Prijedlog  Odluke o  prihvaćanju  Izvješća Uprave o poslovanju 
    Društva AZRRI-Agencija  za ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin,  
    za  2010. godinu , i davanje razrješnice  ĉlanu Uprave, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju   godišnjih financijskih  Izvješća za 
    2010. godinu , 
c. Prijedlog Odluke o uporabi  dobitka financijske godine  2010. godine, 
d. Prijedlog Oduke o prihvaćanju  Izvješća Nadzornog odbora  o 
   obavljenom  nadzoru poslovanja Društva za  2010. godinu  i davanju 
   razrješnice  ĉlanovima  Nadzornog odbora 

 
Predlagatelj za  ovu toĉku dnevnog  red je  Ţupan Istarske ţupanije Ivan Jakovĉić.  

 U pojedinaĉnoj  raspravi je sudjelovao JOSIP ANTNON RUPIK, MILAN ANTOLOVIĆ, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVA, zakljuĉuje raspravu i pojedinaĉno stavlja  na glasanje 
toĉke od  a. do d., te nakon glasanja utvrĊuje  da je  Skupština  sa 24 glasova «A», bez  
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela    
     O D L U K U  
 o prihvaćanju 

a. Izvješća Uprave o poslovanju Društva AZRRI _Agencija  za 
    ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin, za  2010. godinu , i davanje 
    razrješnice  ĉlanu Uprave, 
b. godišnjih financijskih  izvješća za  2010. godinu , 
c. Odluke o uporabi  dobitka financijske   godine  2010. godine, 
d. Izvješća Nadzornog odbora  o obavljenom  nadzoru poslovanja 

Društva za  2010. godinu  i davanju  razrješnice  ĉlanovima  
Nadzornog odbora 

 AD – 5 
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog 

društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini 
Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe 
Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 

c. Prijedlog Odluke o rasporedu dijela zadrţane dobiti trgovaĉkog društav MIH 
d.o.o. Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske 
ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 

d. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini 
Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 

e. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. 
Poreĉ, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u 
predloţenom tekstu. 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 
Skupština je bez  rasprave odvojenim glasanjem za toĉke  a. do  e.  sa 25 glasova «ZA», 

bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 
     O D L U K U  
 o prihvaćanju 

a. temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2010. 
godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u 
predloţenom tekstu. 
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b. Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora trgovaĉkog društva MIH d.o.o. 
Poreĉ za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da 
istu prihvati u predloţenom tekstu. 

c. Odluke o rasporedu dijela zadrţane dobiti trgovaĉkog društav MIH d.o.o. Poreĉ 
za 2010. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu 
prihvati u predloţenom tekstu. 

d. Odluke o davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora trgovaĉkog društva 
MIH d.o.o. Poreĉ, te se predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu 
prihvati u predloţenom tekstu. 

e. Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ, te se 
predlaţe Ţupanijskoj skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom 
tekstu. 

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O USVAJANANJU PROGRAMA 
             «STANJE I PERSPKTIVA UZGOJA  PITOMOG KESTENA U ISTRI 
  
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 
MILAN ANTOLIĆ, proĉelnik Upravnog odjela  za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 

ribarstvo i vodoprivredu, ispriĉao je prof. dr. Ţeljka Prgometa, koji je inaĉe bio koordinator 
izrade Programa, kojeg je naruĉila Istarska ţupanija,  a temeljem javnog  natjeĉaja odradio 
Poljoprivredni centar za obrazovanje iz Poreĉa u okviru Veleuĉilišta Rijeka. Na Programu su 
radili Hrvatski  šumarski institut, Hrvatske  šume, Sveuĉilište iz Torina, Poljoprivredni fakultet 
iz Zagreba i Veleuĉilište u Poreĉu, kao nositelj i Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo,  ribolov i  vodoprivredu. 

 Obzirom da je prof. dr. Ţeljko Progmet  na putu u Ukrajini dao je  kraću prezentaciju 
predloţenog  Programa. 

 U pojedinaĉnoj  raspravi su sudjelovali : IVO UCCIO MILETIĆ, JOSIP ANTON 
RUPNIK, IVICA MIKULĈIĆ, EVELIA BIASIOL BRKLJAĈIĆ, MILAN ANTOVIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Odluke o usvajanju Programa «Stanje i perspektiva  uzgoja  pitomog kestena u Istri», te 
nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština  sa 26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 
    
     O D L U K U  
 
o usvajanju  «Programa »Stanje i perspektiva  uzgoja pitomog kestena u Istri».  

 
 AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O USVAJANJU «UZGOJNOG 
                       PROGRAMA ISTARSKOG MAGARCA» 
 
 Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 Uvodne napomene za ovu toĉku dnevnog reda je dao MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik 
Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu Istarske  
ţupanije, a  zatim je ANTE IVANKOVIĆ, prof. dr.sc. s Agronomskog  fakulteta Sveuĉilište 
Zagrebu, dao podrobnije obrazloţenje. 
 U  raspravi su sudjelovali : MARIN GRGETA, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-a; u 
pojedinaĉnoj  raspravi :  NEVIA POROPAT,  STJEPAN MRAKOVIĆ, prof.dr. ANTE 
IVANKOVIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Odluke o usvajanju «Uzgojnog  programa Istarskog  magarca», te  nakon glasanja utvrĊuje 
da je Skupština   sa 26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŢANIH»  
glasova, donijela 
    
     O D L U K U 
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 o usvajanju  «Uzgojnog programa Istarskog  magarca» 
  

AD – 8  PRIJEDLOG MIŠLJENJA O INTERESU REPUBLIKE 
              HRVATSKE  ZA  IZGRADNJU  GOLF OGRALIŠTA  SA 
              PRATEĆIM  SADRŢAJIMA «MARKOCIJA» u KO KRŠETE 
   
Predlagatelj za ovu  toĉku dnevnog  reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan  Jakovĉić.  
Uvodno obrazloţenje  je dala DESA SARVAN, proĉelnica Upravnog odjela za  

lokalnu i podruĉnu (regionalnu)  samoupravu.   
U pojedinaĉnoj  raspravi je  sudjelovao je : JOSIP ANTON RUPNIK . 

 Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Mišljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf igrališta  sa pratećim sadrţajima 
«Markocija» u KO Kršete, te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština sa  21 glasom «ZA», 2 
glasa «PROTIV i 6  «SUZDRŢANIH»  glasova,  donijela   

   M I Š L J E N J E  
 
o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf igrališta  sa pratećim sadrţajima 
«Markocija» u KO Kršete 

 
AD – 9  PRIJEDLOG MIŠLJENJA  SKUPŠTINE ISTARSKE 
              ŢUPANIJE  O INTERESU REPUBLIKE HRVATSKE  U 
              POGLEDU  EKSPLOATACIJE  TEHNIĈKO – 
              GRAĐEVINSKOG  KAMENA NA 
              EKSPLOATACIJSKOM  POJU  «KRASE» NA PODRUĈJU  
              OPĆINE GRAĈIŠĆE  

 
 Predlagatelj  za ovu toĉku dnevnog  reda je Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić.  

Uvodno obrazloţenje je dala  DESA SARVAN, proĉelnica  Upravnog odjela za 
lokalnu i podruĉnu (regionalnu)  samoupravu.    
 U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovali su : JOSIP ANTON RUPNIK, NARIN GRGETA, 
replika, JOSIP ANTON  RUPNIK, ispravak netoĉnog navoda, DESA SARVAN, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Mišljenja  Skupštine Istarske  ţupanije o interesu Republike Hrvatske  u pogledu  
eksploatacije  tehniĉko  - graĊevnog kamena na eksploatacijskom polju  «KRASE» na 
podruĉju  općine  Graĉišće, te nakon  glasanja utvrĊuje da je Skupština  sa 20 glasova «ZA», 
2 glasa «PROTIV» i 6 «SUZDŢANIH»  glasova, donijela     
     M I Š L J E N J E 
 
Skupštine Istarske  ţupanije o interesu Republike Hrvatske  u pogledu  eksploatacije  
tehniĉko  - graĊevnog kamena na eksploatacijskom polju  «KRASE! Na podruĉju  
općine  Graĉišće 
 
 AD - 10 

a) Prijedlog Odluke o davanju koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih površina za uzgoj školjaka na lokacijama 
„Soline“ i Plićina Ĉivran“,  

b) Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru – morskim 
plaţama hotela, turistiĉkih naselja i kampova tvrtke „Istraturist Umag“ d.d. 
Umag,  

c) Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja sportske luke „Portić“ Peroj,  

d) Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja sportske luke „Portić“ Banjole,  
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e) Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja luke nautiĉkog turizma – marina „Valalta“ Rovinj 

 
Predlagatelj za ovu toku dnevnog  reda je Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić.  

 VoĊena je objedinjena je rasprava  za toĉke a. do e. 
 U pojedinaĉnoj  raspravi  sudjelovali su : ZDENKO PLIŠKO, JOSIP ZIDARIĆ , 
dodatno objašnjenje. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje odvojeno na glasanje toĉke 
a. do e., te nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština  sa 24 glasova «ZA»,  bez glasova 
«PROTIV» i  bez suzdrţanih glasova   donijela   
 
     O D  L U K U 
  
o davanju koncesije na pomorskom dobru u  svrhu gospodarskog korištenja:   

a. morskih površina za uzgoj školjaka    na lokacijama „Soline“ i 

    Plićina  Ĉivran“,  

b  – morskim plaţama hotela, turistiĉkih naselja i kampova tvrtke 

     „Istraturist Umag“ d.d. Umag,  

 c. sportske luke „Portić“ Peroj,  

 d. sportske luke „Portić“ Banjole,  

           e.  luke nautiĉkog turizma – marina 
                „Valalta“ Rovinj 

 
Ad – 11  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Blaţine Labin, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar, 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske osnovne škole – Scuola elementare italiana 
„Edmondo De Amicis“ Buje – Buie, 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 

rasprava i odvojeno  daje na glasanje toke a.,b. i c., te nakon glasanja   utvrĊuje  da je 
Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

 
    O D L U K U    

a. o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
    dopunama Statuta Srednje škole Mate Blaţine , Labin  
b. o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
    dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 
c. o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
       dopunama Statuta  Talianske osnovne škole –    Am“  Buje – Buie,  

 AD – 12  

a. Prijedlog Zakljuĉka o promjeni naziva Povijesnog muzeja Istre – Museo     
storico dell'Istria 

b. Prijedlog Zakljuĉka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
     izmjenama  i dopunama Statuta Povijesnog muzeja Istre – Museo 
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     storico dell'Istria, 
  Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
rasprava i odvojeno stavlja na glasanje  toĉke a. i b. te nakon glasanja   utvrĊuje  da je 
Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

     Z A K L J U Ĉ A K 

a. o promjeni naziva Povijesnog muzeja Istre – Museo  storico 
    dell'Istria 
b. o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

     dopunama Statuta Povijesnog muzeja Istre – Museo storico 
     dell'Istria 
 

AD - 13 

b. Prijedlog Zakljuĉka o promjeni sjedišta Muzeja suvremene 
     umjetnosti Istre –  Museo d'Arte contemporanea dell'Istria, 
 b. Prijedlog Zakljuĉka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku 
     o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti 
     Istre – Museo d'Arte  Contenporanea dell'Istria 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
rasprava i odvojeno stavlja  toĉke a. i b. na glasanje, te nakon glasanja utvrĊuje  da je 
Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

     Z A K L J U Ĉ A K 

a. o promjeni sjedišta Muzeja suvremene 
     umjetnosti Istre –  Museo d'Arte contemporanea dell'Istria, 
 b. o davanju prethodne suglasnosti na Odluku 
     o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti 
     Istre – Museo d'Arte  Contenporanea dell'Istria 
 

AD – 14 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O DAVANJU  PRETHODNE 
        SUGLASNOSTI  NA ODLUKU O IZMJENAMA  I DOPUNAMA 
        STATUTA ETNOGRAFSKOG  MUZEJA ISTRE – MUSEO 
        ETNOGRAFICO DELL'ISTRIA 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu 
i  stavlja na glasanje Zakljuĉak o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Etnografskog muzeja Istre – Museo etnografico dell'Istria, te nakon 
glasanja utvrĊuje  da je Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

     ZAK LJUĈAK    
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o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Etnografskog muzeja Istre – Museo etnografico dell'Istria 

AD -15 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU 
             PREDSTAVNIKA ISTARSKE ŢUPANIJE  ZA ĈLANOVE 
             UPRAVNOG VIJEĆA  ZAVODA ZA HITNU  MEDICINU 
             ISTARSKE ŢUPANIJE-ISTITUTO  PER LA MEDICINA 
             D'URGENZA DELLA REGIONE ISTRIANA   

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
rasprava i stavlja na glasanje Rješenje o imenovanju predstavnika Istarske ţupanije za 
ĉlanove Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Istarske ţupanije-Istituto per la medicina 
d`urgenza della Regione Istriana , te nakon glasanja   utvrĊuje  da je Skupština sa 24 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

    R J E Š E N J E    

o imenovanju predstavnika Istarske ţupanije za ĉlanove Upravnog vijeća Zavoda za 
hitnu medicinu Istarske ţupanije-Istituto per la medicina d`urgenza della Regione 
Istriana 

 
AD – 16 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  SUDACA  
               POROTNIKA  OPĆINSKOG SUDA U PAZINU  

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje rasprava 
i odvojeno stavlja  toĉke a. i b. na glasanje, te nakon glasanja utvrĊuje  da je Skupština sa 24 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

                                                      RJEŠENJE 
 

o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Pazinu 
 

I. 
Za suce porotnike Općinskog suda u Pazinu imenuju se: 

1. MILAN JURADA iz Cerovlja, Cerje 10, 
2. RINO PERNIĆ iz Lupoglava, Lupoglav 22d, 
3. JOAKIM KURELOVIĆ iz Pazina, Muntriljska 3, 
4. LUCILLA BOLANAZ iz Pazina, Muntriljska 9, 
5. IVAN DUŠIĆ iz Pazina, Lindar 56, 
6. VJEKOSLAV SERGO iz Pazina, Muntriljska 2a, 
7. JOSO ĈANIĆ iz Pazina, Muntriljska 7b, 
8. MILAN RUSIJAN iz Pazina, Muntriljska 7b, 
9. MILOJKA SRDOĈ iz Pazina, 15. sijeĉnja 6, 
10. ANTON GUŠTIN iz Pazina, Vladimira Nazora 12, 
11. ANA BAKARĈIĆ iz Pazina, Zagrebaĉka 17c, 
12. ELIJANA KRIŠTOFIĆ iz Pazina, Jurja Dobrile 9, 
13. MARINA MALIŠA JEDREJĈIĆ iz Pazina, Lindar 57, 
14. BOŢO JURMAN iz Pazina, Muntriljska 7, 
15. MARINO ŠERMAN iz Pazina, Bertoši 37, 
16. ŢELJKO RAVNIĆ iz Pazina, Zagrebaĉka 6, 



31 

 

17. ŢELJKO FARKAŠ iz Pazina, Prolaz F. Matejĉića 6, 
18. MATKO PEROŠ iz Pazina, Josipa Voltića 21, 
19. IRENA KOTIGA iz Pazina, Veli Jeţenj 39, 
20. ROMANO BANKO iz Tinjana, Tinjan 45a, 
21. IVANKA MOĈIBOB iz Karojbe, Karojba 38, 
22. JOSIP JUGOVAC iz Karojbe, Lakošeljci 67a 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Sluţbenim novinama Istarske ţupanije“. 
 
AD-17  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ŢUPANIJSKOG 
             POVERENSTVA ZA PROCJENU  ŠTETA  OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
rasprava i stavlja  na glasanje Prijedlog  Rješenja  o imenovanju Ţupanijskog  povjerenstva  
za  procjenu  šteta od elementarnih  nepogoda, te nakon glasovanja    utvrĊuje  da je 
Skupština sa 23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

     R J E Š E N J E    

o imenovanju Ţupanijskog  povjerenstva  za  procjenu  šteta od elementarnih  
nepogoda 

AD - 18 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju ĉlanica Školskog odbora 
    Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media 
     superiore Dante Alighieri Pola 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanica Školskog odbora 
    Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media 
     superiore Dante Alighieri Pola 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog  reda je  Ţupan  Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić. 

Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
raspravu i odvojeno stavlja  toĉke a. i b. na glasanje, te nakon glasanja utvrĊuje  da je 
Skupština sa 23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela  

a) RJEŠENJE 
o razrješenju ĉlanica Školskog odbora   

Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula - 
Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

 
1. Annamaria Lizzul i Loredana Slacki razrješuju se ĉlanstva u Školskom odboru Talijanske 
srednje škole Dante Alighieri Pula - Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola.  
 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Sluţbenim novinama Istarske ţupanije" 
 

b) RJEŠENJE 
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o imenovanju ĉlanica Školskog odbora   
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula - 

Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 
 

1. Lorella Moscarda i Mariza Jelenić imenuju se za ĉlanice Školskog odbora Talijanske 
srednje škole Dante Alighieri Pula - Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola, 
umjesto razriješenih ĉlanica Annamarie Lizzul i Loredane Slacki. 
 
2. Mandat imenovanih ĉlanica Školskog odbora iz toĉke 1. traje do isteka vremena na koje 
su imenovane razriješene ĉlanice Školskog odbora. 
 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Sluţbenim novinama Istarske ţupanije". 
           Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik DINO KOZLEvac, zakljuĉuje  24. sjednicu 
Skupštine Istarske  ţupanije. 
 
 
            Sjednica je zakljuĉena u  21,05 sati. 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                    PREDSJEDNIK SIŢ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                DINO KOZLEVAC 
 
 
 


